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| صفحه 5 | | صفحه 3 | 

تکمیل معابر مرکز شهر
 قزوین منجر به رونق 

گردشگری می شود

بیشتر شرکت های تولیدی 
استان البرز به شبکه

 فیبر نوری پیوسته اند

| عبداله بیان | 
| مدیرکل مخابرات منطقه البرز  |

| مهدی رجحانی | 
|  معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین |

| صفحه آخر | 

نماینده ولی فقیه در البرز :

ایران به دنبال تنش
 در منطقه نیست

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز :

میزان صادرات استان دو برابر شده است
| صفحه 6 | 

| صفحه 2 | 

| صفحه 2 | 

فرهنگیان  جامعه  عموم  از  البرز  استان  انتخابات  ستاد  رئیس 
اهمیت  و  انتخابات  موضوعات  تبیین  به  نسبت  کرد  درخواست 
ایجاد حس تعلق خاطر جوانان به این رویداد  مشارکت به منظور 

مردمی اقدام کنند.
به گزارش خبرگزاری فارس از البرز، مرتضی ولی پوری در جلسه 
اینکه  بر  تاکید  با  البرز  استان  پرورش  و  آموزش  معاونین  شورای 
گفت:  است،  همگان  وظیفه  انتخابات  حداکثری  مشارکت  جلب 
در  اهداف  ترین  مهم  بعنوان  مشارکت  و  امنیت  سلامت،  رقابت، 
دستور کار قرار گرفته و انتظار می رود آموزش و پررش با دارا بودن 
۵۰ هزار شاغل و بازنشسته و ۵۲۰ هزار دانش اموز و یک میلیون از 

اولیای دانش آموزان نقش خود را در این رویداد به خوبی ایفا کند. 
سیاسی،  های  حوزه  در  انتخابات  اهمیت  اینکه  به  اشاره  با  وی 
اجتماعی، اقتصادی و ... بعنوان رویداد مردم سالاری بر هیچ کس 
پوشیده نیست، ادامه داد: مطابق مفاد ماده 13قانون انتخابات، کلیه 
مسئولان موظف هستند وظیفه خود را در راستای بسترسازی جهت 

حضور حداکثری مردم به بهترین نحو انجام دهند. 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری البرز ضمن تاکید بر 
ضرورت تبیین اهمیت مشارکت در انتخابات، افزود: اثرگذار ترین 
مولفه در مدارس معاونین، مشاورین و معلمین هستند که با تبیین 
انتخابات  در  حضور  اهمیت  طرح  انقلابی،  نماینده  های  شاخصه 
اثربخش  انگیزه ی مشارکت،  ایجاد  در  و سایر موضوعات مرتبط 

خواهند بود. 
وی افزود: ایجاد احساس تعلق خاطر به انتخابات و امیدافرینی در 
بین جوانان می تواند به صورت جدی در خنثی سازی توطئه ها و 

اهداف دشمنان نمود داشته باشد. 
ولی پوری همچنین ادامه داد: به منظور ایجاد انگیزه در بین جوانان 
رای اولی به همت اداره کل بانوان و امور خانواده استانداری البرز 

بای جوانان ای الوین جشن تکلیف سیاسی برگزار خواهد شد.

رییس سازمان بسیج سازندگی استان البرز :

جهادگران باید در جامعه جریان ساز باشند

رئیس ستاد انتخابات استان البرز :

ایجاد احساس تعلق خاطر به انتخابات در بین جوانان 
وظیفه فرهنگیان است

 بر اساس اطلاعات آماری اعلام شده از سوی گمرک کشور و همچنین 
تعداد گواهی مبداء های صادر شده، در ۱۰ ماهه نخست سال جاری و 

در قیاس با سال ۱۴۰۱ رقم صادرات استان دو برابر شده است

| صفحه آخر | 

اعتبارات شهری 
متناسب با سلیقه شهروندان 

هزینه می شود

| مهرداد کیانی  | 
| شهردار کرج |

بزرگ ترین شکست رژیم صهیونیستی
------------ محمد ایرانی؛ سفیر پیشین ایران در لبنان و کارشناس مسائل خاورمیانه -----------

این روزها با گذشت بیش از 3 ماه از اجرای عملیات طوفان الاقصی و پس از آن تجاوز نیروهای صهیونیست به غزه، تقریبا کل جامعه 
بین الملل و به ویژه افکارعمومی به این جمع بندی رسیده اند که پایان دادن به مقاومت راهکار نظامی و حتی غیرنظامی ندارد و اسرائیلی ها 

نمی توانند مقاومت را حذف کنند.
این موضوع را بسیاری از محافل بین المللی و پژوهشی هم مطرح کرده اند. از طرفی با گذشت بیش از 1۰۰روز به سادگی می توان تحلیل 
کرد که اسرائیلی ها حتی به اهداف اولیه شان هم نرسیده اند چه رسد به نابودی جنبش مقاومت، حماس و آزادسازی اسرایشان، در شرایطی 

که وسعت غزه چندان زیاد نیست و به 3۶۰کیلومترمربع می رسد.
در واقع ارتش تا دندان مسلح اسرائیل با همه تجهیزاتش تنها دستاوردش در این مدت تخریب ساختمان ها، منازل مسکونی، بیمارستان های 

غزه و قتل عام مردم بوده است.
بنابراین می توان شکست رژیم صهیونیستی را در چند بخش تحلیل کرد.

1 اسرائیل به این نتیجه رسیده که نمی تواند در غزه  کاری انجام بدهد به همین دلیل شروع به کاهش نیروهای خود به ویژه در بخش 
زرهی کرده است. 

کاهش نیروها ابتدا از شمال و اکنون در جنوب غزه شروع شده و شاید مهم ترین دلیلش ایجاد خسارت ها و مورد هدف قرار گرفتن نیروهایش 
باشد؛ بنابراین شروع به کاهش نیروها در این مناطق کرده است.

۲ اسرائیل در تبلیغات خود اعلام کرده که ما عملیات های مقاومت را متوقف کرده ایم و به بسیاری از اهداف مان رسیده ایم اما نیروهای 
مقاومت بلافاصله پس از طرح این موضوع ظاهر می شوند و بسیاری از نیروهای ارتش اسرائیل را زخمی کرده و به تانک هایشان آسیب 

می زنند.
این کار باعث شد تا اسرائیلی ها مجبور شدند به شکست اعتراف کنند.

3 شاخص دیگر شکست اسرائیلی ها پس از گذشت بیش از 1۰۰روز، شروع حرکت های حقوقی و دیپلماتیک در سطح بین المللی است.
یکی از این حرکت ها طرح شکایت آفریقای جنوبی در دیوان دادگستری بین المللی لاهه علیه اسرائیل را می توان نام برد. این شکایت بر 

مبنای نسل کشی اسرائیل مطرح شده و پس از آن طرفداران زیادی پیدا کرده است.
درحالی که صهیونیست ها در حال فرار از آن بودند اما اگر این موضوع به نتیجه برسد باعث می شود تا بسیاری از کشورهای اروپایی نسبت 

به مواضع سابق خود تجدید نظر کنند.
۴ تغییر افکارعمومی در اروپا هم شکست دیگری برای اسرائیل است. مردم اروپا به دلیل تبلیغات رژیم صهیونیستی مبنی بر اینکه مورد 
هجوم واقع شده اند و حملاتشان دفاع مشروع است، دچار تردید شده بودند اما اکنون به سمت واقعیت ها رفته و به این نتیجه رسیده اند که 

اسرائیل اهداف دیگری از کشتار مردم دارد.
۵ یکی دیگر از مهم ترین شکست ها در داخل اسرائیل است به گونه ای که تظاهرات ها و اعتراضات گسترده ای در تل آویو علیه نتانیاهو رخ 

می دهد که درخواست استعفا و آزادسازی اسرا در توافق با حماس را دارند چون می دانند که با جنگ به جایی نمی رسند.
۶ در این میان بحث های دیگری هم رخ داده و هرچه آمریکایی ها به زمان انتخاباتشان نزدیک می شوند، دمکرات ها درخواست هایی در 

تجدید نظر در ارتباطات با اسرائیل دارند.
نتیجه این تحلیل ها نشان می دهد با وجود شهید و زخمی شدن هزاران فلسطینی و تخریب خانه ها، در عزم مردم و مقاومت خللی وارد نشده 

است و این را می توان بزرگ ترین شکست رژیم صهیونیستی دانست.
چون در تمام دنیا وقتی جنگی رخ داده، مردم مهاجرت کرده یا از دیار خود فرار کرده اند و نمونه اش هم اوکراین و شمال سوریه بود اما مردم 
غزه مانده اند چون به حفظ سرزمین خود با همه کشتارها اعتقاد دارند و به این نتیجه رسیده اند که این مقاومت باعث توجه افکارعمومی و 

تخریب رژیم صهیونیستی شده است. بنابراین پیروز میدان خواهند بود.

کلام نخست

روزنامه آرمان میهن
 در استان آذربایجان غربی  نماینده فعال می پذیرد

۰۹۳۷۱۳۶۶۲۶۶ ۰۲۶-۳۲۷۳۴۲۹۳
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اقدام  به  اشاره  با  کرج  جمعه  امام  و  البرز  در  فقیه  ولی  نماینده 
قراردادن  هدف  برای  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه  شجاعانه 
افزایش  به  تمایلی  ایران اسلامی  مواضع داعش و موساد گفت: 

تنش در منطقه ندارد اما از منافع مشروع خود حمایت می کند.
اله سید محمد مهدی حسینی همدانی در خطبه های این  آیت 
عاملان  و  آمران  از  انتقام  اینکه  بیان  با  کرج  جمعه  نماز  هفته 
این  افزود:  است،  شده  شروع  ددمنشانه  اقدامات  و  جنایات 
داشت  نخواهند  دیگر  منطقه  در  امنی  نقطه  هیچ  ها  تروریست 

و این اقدامات تا نابودی آخرین نفر آنها ادامه دار خواهد بود.
وی مورد هدف قرار دادن تروریست ها را نشانه هماهنگی میان 
میدان و دیپلماسی دانست و بیان کرد: اقدامی که در شرق کشور 
امنیت  حفظ  خاطر  به  گرفت  صورت  ها  تروریست  با  مبارزه  در 
کشور بود و ۲ کشور ایران و پاکستان روابط دوستانه و برادرانه 

ای دارند.
پاکستان ۲ کشور دوست  و  ایران  داد:  ادامه  خطیب جمعه کرج 
در  ها  تروریست  حضور  خواهان  کشور   ۲ هر  و  هستند  برادر  و 

منطقه نیستند.
گفت:  سخنان  از  دیگری  بخش  در  البرز  در  فقیه  ولی  نماینده 
انقلاب اسلامی به مواضع داعش  حمله موشکی سپاه پاسداران 
از جنوب  و  داد  نشان  را  میدان  در  مدیریت  توانمندی  موساد،  و 
خوزستان مواضع تروریست ها را در ادلب سوریه نشانه رفت که 
کسی  با  ملت  منافع  حفظ  برای  که  است  آن  بیانگر  مهم  این 

تعارف نداریم .
جنوب  از  که  دیگری  دلیل  همچنین  افزود:  همدانی  حسینی 
خوزستان و از فاصله دورتر به مواضع تروریست ها و موساد نشانه 
در  بدانند که  ها  تروریست  و  ها  بود که صهیونیست  این  رفتیم 
انتقام  که  کنیم  اراده  اگر  و  داشته  قرار  ما  های  موشک  تیررس 

بگیریم از اسراییل جز ویرانه چیز دیگری باقی نخواهد ماند.
وی ادامه داد: اقدامی که فرزندان ملت ایران انجام دادند در واقع 

گوش مالی برای آینده بود.
امام جمعه کرج در ادامه با اشاره به گذشت 1۰۵ روز از مقاومت 
بی نظیر مردم غزه که تعداد زیادی از آنها شهید و مجروح شدند، 
گفت: با این وجود غزه روز به روز عزیزتر و دشمنان آن ذلیل تر 
می شوند همانگونه که رهبر معظم انقلاب فرمودند؛غزه قهرمان 
نابودی خود  است و هر روز که می گذرد رژیم صهیونیستی به 

نزدیکتر می شود.
کنده  که  چاهی  در  اسراییل  اینکه  به  اشاره  با  همدانی  حسینی 
روز به روز بیشتر غرق می شود، تصریح کرد: در این بین جبهه 
مقاومت نیز هر روز راه تنفس را برای این رژیم کودک کش تنگ 
تر کرده و حتی حامیانشان جز رجز خوانی کار دیگری نمی توانند 
بکنند .وی با بیان اینکه صبح نابودی رژیم صهیونیستی نزدیک 
اشاره  رژیم صهیونیستی  علیه  دادگاه لاهه  اخیر  اقدام  به  است، 
کرد و گفت: این اقدام از آن جهت مهم است که می تواند کودک 
کشان را از نظر بین المللی تحت فشار قرار بدهد اما این را نیز 

باید بیان کرد که این ددمنشان به هیچ عنوان به قواعد و اصول 
بین المللی پایبند نیستند.

از ترس  ادامه داد: رژیم صهیونیستی  البرز  نماینده ولی فقیه در 
و  برد  می  سر  به  ترس  در  دایم  و  نداشته  آرامش  ها  فلسطینی 

صهیونیست ها از این نیز ذلیل تر خواهند شد.
پرستی،  نژاد  اسم  که  جایی  هر  در  داد:  ادامه  همدانی  حسینی 
نام صهیونیست ها  به گوش می خورد  استکبار و کودک کشی 
به گوش می رسد؛ غاصبان قدس و حامیانشان هر جنایتی که 
در دنیا می شود را نادیده گرفته و به نفع خود بهره برداری می 
کنند و از سوی دیگر به هیچ پیمان بین المللی نیز پایبند نیستند.

از سخنان خود به فرارسیدن  امام جمعه کرج در بخش دیگری 
13 روز رجب سالروز میلاد باسعادت حضرت امام علی)ع( اشاره 
کرد و گفت: آن حضرت اجازه دسترسی به حقوق مردم را حتی 
نیز به  امروز  این مساله  افراد خود نمی داد که  به نزدیک ترین 
ما درس می دهد که مبارزه با فساد باید رویکرد اصلی مسوولان 
اجرایی  به خوبی در حال  این مهم  باشد که بحمدالله  در کشور 
ریشه  دنبال  به  دولت  اینکه  بیان  با  است.حسینی همدانی  شدن 
کن کردن فساد است افزود: البته این اژدها هفت سر و هر بار از 

جایی سر در می آورد.
وی همچنین با اشاره به فرارسیدن میلاد با سعادت امام جواد)ع( 
خاطر نشان کرد: مهمترین درس آن امام همام برای ما مقاومت 
است که در شرایط سخت تحریم از مبارزه علیه طاغوت و ظلم 

عقب نشینی نکنیم.
با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  البرز  در  فقیه  ولی  نماینده 
اشاره به مردمی بودن نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران گفت: 
امام راحل)ره( فرمودند که انتخاب با ملت است، چرا که اهداف 
اسلامی زمانی محقق می شود که مردم در عرصه های مختلف 

از جمله انتخابات پای کار بیایند.
انتخابات  در  مردم  حضور  واقع  در  داد:  ادامه  همدانی  حسینی 
علاوه بر تکریم شهدا، پایبندی به اصول انقلاب و اسلام از جمله 
ولایت فقیه، قدم برداشتن در مسیر استقلال و آزادی، مخالفت با 
دیکتاتوری، آزادی بیان، ناامید کردن دشمنان، نشاط اجتماعی و 

نزدیک شدن به ایرانی قوی است.
سهیم  بر  علاوه  انتخابات  این  در  با حضور  ملت  داد:  ادامه  وی 
انقلاب  معظم  رهبر  که  همانگونه  مدیریت کشورشان،  در  شدن 
برگزار  امن  و  سالم  رقابتی،  انتخاباتی  ایران  در  کردند  تاکید  نیز 

خواهد شد.

نماینده ولی فقیه در البرز :

ایران به دنبال تنش در منطقه نیست

امام جمعه ماهدشت:

هیچ نقطه امنی برای تروریست ها در 
منطقه وجود ندارد

رییس سازمان بسیج سازندگی استان البرز :

جهادگران باید در جامعه 
جریان ساز باشند

 امام جمعه ماهدشت گفت: هیچ جای امنی در منطقه برای تروریست ها وجود ندارد و آنها در صورت 
انجام هرگونه اقدام کور تروریستی باید منتظر موشک های دقیق ایرانی باشند.

حجت الاسلام والمسلمین علی رادمرد در خطبه های نماز جمعه ماهدشت ضمن تبریک سالروز ولادت 
حضرت علی )ع( سنت اعتکاف را یکی از اسرارآمیز ترین عبادات دانست و گفت: راهکار رسیدن به 
حکمت و اسرار عبادات از جمله سنت اعتکاف، سبک باری و سبک بالی و سبک بار شدن، عامل رسیدن 
است.وی با اشاره به اعلام آمادگی برخی مساجد در سطح شهر برای برگزاری مراسم اعتکاف، ضمن 
گذشته  شب  دوشنبه  کرد:  مطرح  معنوی  مراسم  این  در  حضور  برای  مندان  علاقه  همه  از  دعوت 
مقرهای تروریستی داعش و موساد در سوریه و اربیل مورد حمله موشکی سپاه قرار گرفت و منهدم 
شد.امام جمعه ماهدشت افزود: به گفته مقامات سپاه این آغاز انتقام از تروریست ها بود و تا آخرین نفر 
آنها مورد ضربه قرار خواهند گرفت. در واقع سپاه پاسداران به نمایندگی از مردم ایران با این اقدام 
ضمن آغاز انتقام گیری از قاتلان زنان و کودکان بی گناه حملات تروریستی، اهداف مهم دیگری را 
هم محقق کرده است.حجت الاسلام رادمرد با اشاره به حمله همزمان به مقرهای تروریستی داعش و 
موساد عنوان کرد: ایران با این اقدام عملًا رژیم صهیونیستی را هم ردیف داعش در تروریسم معرفی 
می کند. توانایی بالای کشور در انتخاب و هدف قرار دادن دقیق چند مقر تروریستی در دو کشور مجزا 
از ویژگی های این عملیات است.وی بیان کرد: در این حملات برای اولین بار از موشک های بسیار 
دقیق با برد بیش از 1۲۰۰ کیلومتر استفاده شد و مقر تروریست ها در ادلب سوریه از جنوب خوزستان 
مورد حمله قرار گرفت در حالی که اگر از کرمانشاه یا آذربایجان غربی اقدام می شد مسافت نزدیک تر 

بود اما انتخاب این برد کاملًا حساب شده و معنادار ماست.
امام جمعه ماهدشت تصریح کرد: این عملیات علاوه بر تنبیه و انتقام سخت از تروریست های میدانی 
تداوم  در صورت  که  داشت  رژیم صهیونیستی  به  محکم  بسیار  هشدارآمیز  پیام  یک  حال  عین  در 

اقدامات تروریستی علیه مردم و منافع ایران، گرفتار انتقام دستان بلند ایران خواهد شد.
به گفته حجت الاسلام والمسلمین رادمرد، این عملیات ثابت کرد که هیچ جای امنی در منطقه برای 
تروریست ها وجود ندارد و آنها در صورت انجام هرگونه اقدام کور تروریستی باید منتظر موشک های 
دقیق ایرانی باشند که آنها را به دام انداخته و به سزای اعمالشان خواهد رساند.وی با اشاره به دیدار 
ائمه جمعه سراسر کشور با رهبر معظم انقلاب بیان کرد: با توجه به اینکه اگر کارها به مردم سپرده 
بنابراین، اگر مسؤولان بخواهند کارها و بالاتر از آن، نظام اسلامی  شود به سرانجام خواهد رسید، 

سامان یابد، باید در تدبیر و برنامه ریزی دقیق در هر برهه ای، کارها را در اختیار مردم قرار دهند.

رییس سازمان بسیج سازندگی استان البرز با تاکید بر اینکه جهادگران باید در جامعه جریان ساز 
باشند، گفت: جهادگران بسیجی باید بستر حضور و مشارکت حداکثری مردم در انتخابات را فراهم 

آورند.
سرهنگ پاسدار محمد فلاحتکار در حاشیه چهارمین دوره انتخابات مجمع جهادگران استان البرز 
که در حسینیه سازمان بسیج سازندگی سپاه استان البرز برگزار شد با بیان اینکه جهادگران باید با 
حضور در سنگر جهاد تبیین ضمن بیان دستاوردهای نظام اسلامی به تبیین گفتمان انقلاب اسلامی 
بپردازند ، افزود: جهادگران بسیجی ضمن محرومیت زدایی و حمایت از اقشار کم برخوردار باید با 
جریان سازی و تاثیر گذاری فرهنگی در جامعه اسباب تحول های بزرگی را در جامعه فراهم آورند .

وی با بیان اینکه ظرفیت گروه های جهادی بسیار بزرگتر از آن مقداری است که امروز در سطح 
جامعه از آن استفاده می شود، اظهار کرد تشکیل مجمع جهادگران استان البرز یکی از اولویت های 
مهمی است که می تواند در گسترش فرهنگ فعالیت های جهادی در استان البرز بسیار موثر باشد.

فلاحتکار با تاکید بر اینکه امید همه ما از حضور در عرصه فعالیت های جهادی تحقق حکومت عدل 
حضرت مهدی )عج( است، تصریح کرد : نظام مقدس جمهوری اسلامی ، حکومتی است که انشالله 
بستر ساز ظهور حضرت صاحب الزمان )عج( خواهد شد و گروه های جهادی به عنوان سربازان 
افزایش  در عرصه های مختلف همچون  جامعه  در  تأثیرگذاری حداکثری  با  باید  مخلص ولایت 
البرز با تاکید بر  مشارکت در انتخابات تحول آفرین باشند. رییس سازمان بسیج سازندگی استان 
اینکه تحقق » ایران قوی « نیازمند حضور و مشارکت حداکثری مردم در انتخابات است، گفت: گروه 
های جهادی باید با تبیین و تشریح مسائل اهمیت حضور مردم در انتخابات را برای آنها بازگو کنند.

چهارمین دوره انتخابات مجمع جهادگران استان البرز با حضور حجت الاسلام و المسلمین محسن 
درستکار رییس مجمع عالی جهادگران کشور ، محسن عالی نماینده سازمان بسیج سازندگی کشور 
، محسن ارغوان نماینده مجمع عالی جهادگران کشور ، سرهنگ پاسدار محمد فلاحتکار رییس 
سازمان بسیج سازندگی سپاه استان البرز ، هومن احتمالی مدیر حرکت های جهادی استان البرز ، 
محمد علی مرادی نماینده قرارگاه پهنه ای استان البرز و منتخبان شورای جهادگران نواحی مقاومت 

بسیج استان البرز در حسینیه سازمان بسیج سازندگی سپاه استان البرز برگزار شد.

مدیرکل بهزیستی استان البرز :

حمایت بهزیستی از ۱۳۵ خانوار دارای
 چند قلو در فردیس

معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز :

ظرفیت بالای البرز برای گردشگری خوراک

مدیرکل بهزیستی استان البرز گفت: 13۵ خانوار دارای فرزندان ۲ قلو، سه قلو و چهارقلو 
در شهرستان فردیس این استان زیر چتر حمایتی بهزیستی قرار دارند.

وجیهه محمدی فلاح در دیدار با یک خانواده فردیسی که به تازگی صاحب فرزندان سه 
قلو شده اند، افزود:سازمان بهزیستی برای خانوارهای دارای فرزندان ۲ قلو و بالاتر از مبلغ 
1۹ میلیون و ۶۵۰ هزار ریال تا ۲۴ میلیون ریال به تناسب نیاز خانوار مستمری ماهانه 

پرداخت می کند.
وی گفت:خانواده های دارای فرزندان ۲ قلو و بالاتر از خدمات بهزیستی اعم از خدمات 
مستمر و غیر مستمر شامل مستمری ماهانه ،هزینه معیشت، هزینه درمان، وام اشتغال، 
زندگی  آموزش مهارت های  و  مددکاری   ، مشاوره  خدمات   ، البسه   ، پوشک  شیرخشک، 
از جوانی جمعیت  تاکید کرد: حمایت  البرز  استان  بهزیستی  بهره مند می شوند. مدیرکل 

یکی از برنامه های محوری سازمان بهزیستی کشور است.

معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان البرز گفت: 
استان البرز با دارا بودن شهرستاهایی که هر کدام قدمتی دیرینه و غذای محلی و خوراک 
خاص خود را دارند قابلیت معرفی و گسترش گردشگری خوراک را دارد که این موضوع 

توجه ویژه می طلبد.
شهرام علی محمدی اظهار کرد: همچنین سمنو به عنوان یک خوراک ملی در کشورمان 
به ثبت رسیده است و البرز نیز مانند دیگر استان ها از این خوراک ارزشمند برخوردار است 
که مراسمات سمنوپزان نیز در مناسبت های مختلف در شهرستان ها برگزار می شود. اخیرا 
ایجاد خلاقیت توسط تولیدات سمنوی پای دیگ سادات، در پخت سمنوی البرز جذابیتی 

دو چندان ایجاد کرده است.
معاون گردشگری اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع  دستی استان البرز با اشاره 
به قابلیت های گردشگری این استان در زمینه های مختلف، گفت: البرز به عنوان استان 
اقوام شناخته می شود که ساکنان از شهرهای مختلف را در خود جای داده است و این نیز 
به نوبه خود ظرفیت و تنوعی در گردشگری و همچنین خوراک متنوع استان ایجاد می کند.
و  کشاورزی  گردشگری  زمینه  در  بالایی  البرز ظرفیت های  اینکه  بیان  با  علی محمدی 
طبیعی دارد، اظهار کرد: البرز یکی از استان های برتر در کشور به عنوان استان چهار فصل 
است که با دارا بودن روستاهای هدف گردشگری در شهرستان های خود می تواند در این 

زمینه زبانزد عام و خاص در کشور باشد.
معاون گردشگری البرز با تاکید بر اینکه ایرانگردی را از البرزگردی آغاز کنیم، گفت: هر 
کدام از شهرستان های البرز به تنهایی جاذبه ای دیدنی دارند. شهرستان طالقان با طبیعت 
پیست  کندوان،  کرج  جاده  با  کرج  سبز،  و  ییلاقی  ای  منطقه  عنوان  به  بکر، ساوجبلاغ 
دیزین، روستاهای زیبای این محور و دیگر شهرستان ها هر کدام به نحوی دیدنی هستند 

و قابلیت جذب گردشگر را دارند.

افتتاح اورژانس جدید بیمارستان محک؛ گامی 
بلند برای بهبود خدمات

اورژانس محک توسط مهدی، فرزند بهبودیافته از سرطان افتتاح شد.
برای  اخیر،  از مهم ترین طرح های توسعه  زیرساخت های خود در سالیان  بیمارستان محک، در یکی 
بهبود ارائه  خدمات  به کودکان مبتلا به سرطان کشورمان که مأموریت اصلی این مؤسسه به شمار 
می رود، اورژانس خود را نوسازی کرده است. آقای دکتر بهنام ثبوتی مدیر کل محترم آموزش جامعه 
پزشکی و آقای دکتر حسن واعظی رئیس محترم مرکز مدیریت بیمارستانی و تعالی خدمات بالینی نیز 
در این رویداد حاضر بودند. دکتر علیرضا دانشگری، معاون مدیرعامل محک در حوزه  درمان گفت: 
»بیمارستان فوق تخصصی سرطان کودکان محک با 1۰۰ تختخواب، یک پنجم ظرفیت درمان سرطان 
کودک در ایران را به خود اختصاص داده است. در حال حاضر بیش از ۴۰۰۰ کودک مراحل درمانشان 
را در بیمارستان محک طی می کنند. این رقم، نیازمند رسیدگی ها و امکانات تازه ای است که تأمین آن 
در دستور کار بیمارستان محک قرار دارد. یکی از این اقدامات، افتتاح اورژانس جدید برای بیمارستان 

فوق تخصصی سرطان کودکان محک است.«
وی افزود: »افزایش تعداد بیماران و نیز قدیمی شدنِ تجهیزات اورژانس فعلی، محک را بر آن داشت 
که اورژانس این بیمارستان را با استانداردهای به روز و جدید بین المللی در بخش دیگری از ساختمان 

بیمارستان محک راه اندازی کند.«
احیاء،  اتاق  سرپایی،  عمل  اتاق  تریاژ،  بخش های  داشتن  با  جدید  اورژانس  آنکه  بیان  با  دانشگری 
مجهزترین  از  یکی  به  اورژانس  تخت   1۰ نیز  و  معکوس  ایزوله   و  ایزوله  اتاق های  گچ گیری،  اتاق 
اورژانس های تخصصی کودکان مبتلا به سرطان در سراسر کشور تبدیل شده است ادامه داد: »در این 
اورژانس، پزشک عمومی و پزشک متخصص اطفال به صورت بیست وچهار ساعته مستقر هستند و به 

خدمات رسانی به کودکان مبتلا به سرطان می پردازند.«
معاون مدیرعامل محک در درمان تاکید کرد: »فضای بزرگ تر این اورژانس، تجهیزات مدرن و به روز 
و نیز ارائه  خدمات تخصصی برای کودکان مبتلا به سرطان از وجوه تمایز اورژانس جدید بیمارستان 
از مهم ترین  برده است،  به دو سال زمان  اورژانس که احداث و تجهیز آن قریب  این  محک است. 
پروژه های زیرساختی محک در سالیان اخیر است که به همت نیکوکاران این مؤسسه ساخته و تجهیز 

شده است.«
دانشگری در پایان گفت: »محک امیدوار است با افتتاح این اورژانس و افزایش سرعت خدمت رسانی 

به کودکان مبتلا به سرطان، آن ها را با سرعت و سهولت بیشتری به روزهای سلامتی بازگرداند.«
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واگذاری  زمینه  در  بخشی  انسجام  بر  تاکید  با  البرز  استاندار 
قولنامه  خانه های  به  آن  امثال  و  گاز  برق،  آب،  انشعاب های 
ای اعلام کرد: مردم و دستگاه های اجرایی برای ساماندهی ۶۶ 

محله کم برخودار استان پای کارآمده اند.
مجتبی عبداللهی در پنجاه و سومین نشست قرارگاه اجتماعی 
توانمندسازی ۶۶ محله کم برخوردار  اکنون  افزود:  البرز  استان 
و  گرفته  قرار  کار  دستور  در  اجتماعی  قرارگاه  قالب  در  استان 
ها  محله  در  پویایی  و  جنبش  و  قرارگاه  این  کارآمدی  شاهد 

هستیم.
وی گفت: نتایج به دست آمده حاصل از هماهنگی، انسجام و 
اراده ای است که شکل گرفته و مشارکت های مردمی از طریق 

راه اندازی دفاتر خانه محله ها، افزایش یافته است.
عبداللهی افزود: این روند باید تداوم و شتاب بیشتری بگیرد و 
به  تجاربی که کسب شد، عملکرد  به  توجه  با  در سال 1۴۰3 
مراتب بهتری حاصل شود.استاندار البرز گفت: به طور مثال ۲۴ 
محله هدف در شهر کرج است که باید در سال جدید نیز برای 
هر کدام حداقل 1۰ برنامه اساسی تدوین و اجرایی شود و این 
اقدام نمود بسیار خوبی از عملکرد شهرداری ها و گامی بزرگ 
در کسب رضایتمندی مردم خواهد بود. وی افزود: تعیین تکلیف 
خانه های فاقد سند طی تشکیل کارگروهی ویژه و بازدیدهای 

کند. تسهیل می  را  ارائه خدمات  روند  و  دارد  میدانی ضرورت 
بوستان   ، بهداشتی  های  سرویس  ساخت  گفت:  البرز  استاندار 
های تفریحی و معابر مناسب در دستور کار شهرداری ها قرار 

گیرد چراکه از نیازهای مهم مردم است.
طبق  ما  همه  افزود:  رو  پیش  انتخابات  به  اشاره  با  عبداللهی 
بیانات و تاکیدات رهبر معظم انقلاب)مدظله العالی ( موظف به 

تبیین و ترویج حقوق و تکلیف مردم در انتخابات هستیم و هر 
افزایش  باید در راستای  به جایگاه خود  با توجه  فرد در جامعه 
البرز  کند.استاندار  تلاش  مهم،  رویداد  این  در  مردم  مشارکت 
تبلیغات هدفمند دشمنان در مشارکت  اجازه دهیم  نباید  گفت: 
مردم خللی ایجاد کند و همه ما باید مسوولانه و متعصبانه نسبت 

به آگاهی بخشی و امیدآفرینی اقدام کنیم.

استاندار البرز :

اجازه ندهیم تبلیغات دشمنان در مشارکت مردم 
خللی ایجاد کند

 مدیر حج و زیارت استان البرز :

ودیعه گذاران حج تمتع البرز نسبت به
 پیش ثبت نام اقدام کنند

 مدیرکل اتباع و امور مهاجرین خارجی استانداری البرز :

توقیف ده ها هزار سیم کارت و کارت بانکی 
اجاره ای از اتباع غیرمجاز در البرز

 مدیر حج و زیارت استان البرز از متقاضیان حج تمتع 1۴۰3 که تا پایان مرداد ماه سال 
13۸۶ اقدام به ودیعه گذاری کرده اند خواست نسبت به پیش ثبت نام در سامانه ذخیره 

حج اقدام کنند.
محمد حسن سامعی با بیان اینکه تاکنون از سوی سازمان حج و زیارت سهمیه یک هزار 
و ۴۰۴ نفری برای اعزام به حج تمتع برای این استان در نظر گرفته شده، افزود: تاکنون 

بیش از ۲۰۰ نفر از این ودیعه گذاران نسبت به پیش ثبت نام اقدام کرده اند.
وی با اشاره به اینکه مرحله پیش ثبت نام حج تمتع 1۴۰3 از جمعه گذشته آغاز شده است، 
اظهار کرد: متقاضیان باید قبل از نام نویسی با مراجعه به سایت سازمان حج و زیارت نسبت 
به تکمیل و به روزرسانی اطلاعات خود و اخذ کد رهگیری اقدام کنند. سامعی ادامه داد: 
در مرحله پیش ثبت نام، تمامی متقاضیان باید یک میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال با احتساب 
مبلغ قبض ثبت نام اولیه و سود متعلقه به آن از طریق درگاه اینترنتی سازمان حج و زیارت 
پرداخت کنند؛ ضمن اینکه باقیمانده هزینه سفر )که بر مبنای هزینه های ارزی و ریالی 
محاسبه می شود( هنگام ثبت نام قطعی افراد در کاروان های اعزامی که اعلام خواهد شد، 
دریافت می شود. اعزام کاروان های حج تمتع از اوایل ماه ذی القعده )دهه سوم اردیبهشت 
1۴۰3( آغاز می شود و با پایان ماه ذی الحجه و اوایل ماه محرم 1۴۴۶ )نیمه دوم تیرماه 

1۴۰3( به پایان می رسد.

 مدیرکل اتباع و امور مهاجرین خارجی استانداری البرز با بیان اینکه برخی شهروندان سیم کارت و 
کارت بانکی خود را به اتباع غیرمجاز اجاره می دهند؛ گفت: این اقدام به نوعی تخلف محسوب می شود 

و مراجع قضایی استان به جد پیگیر این موضوع مهم هستند.
 سیروس دهقان شیری گفت: با بررسی های میدانی مجموعه  اداره کل امور اتباع، مشخص شد که 

برخی شهروندان در استان سیم کارت و عابر بانک خود را به اتباع خارجی غیرمجاز اجاره می دهند.
وی در خصوص چگونگی آشکار شدن این امر در استان البرز گفت: از مردادماه امسال که براساس 
دستورالعمل وزارت کشور طرح بازگشت اتباع خارجی غیر مجاز در این استان اجرا شد برخی از اتباع 

به رغم بازگشت به کشور خود مجددا در این استان حضور پیدا می کردند.
وی بیان کرد: در بررسی های به عمل آمده مشخص شد این اتباع از طریق سیم کارت هایی که برخی 
از شهروندان استان البرز به آنان اجاره داده بودند با داخل کشور ارتباط داشتند.دهقان شیری تاکید کرد: 
بر این اساس کار تفحص و پیگیری موضوع با همکاری مراجع قضایی آغاز شد و طی بررسی های 
به عمل آمده تاکنون ده ها هزار سیم کارت و ده ها هزار کارت بانکی از اتباع غیرمجازی که در استان 
البرز هستند جمع آوری شده که این سیم کارت ها متعلق به شهروندان استان است.مدیرکل اتباع و 
امورمهاجرین خارجی استانداری البرز با تاکید براینکه این اقدام به نوعی تخلف محسوب می شود اظهار 
کرد: مراجع قضایی استان به جد پیگیر این موضوع مهم هستند .وی یاد آورشد: به طور متوسط روزانه 
1۰۰ عابر بانک و سیم کارت از اتباع خارجی غیرمجازی که در طرح بازگشت به کشورشان در اردوگاه 

مراقبتی اتباع و مهاجرین خارجی تحت نظر هستند جمع آوری می شود.

مدیرکل مخابرات منطقه البرز :

بیشتر شرکت های تولیدی استان البرز به 
شبکه فیبر نوری پیوسته اند

مدیرکل مخابرات منطقه البرز با اشاره به اینکه اکنون بیش از ۹۰ درصد از دستگاه های اجرایی به 
فیبر نوری متصل هستند گفت: البرز یکی از استان های پیشرو در این حوزه است .

عبداله بیان اظهار کرد: تعداد کمی از دستگاه های اجرایی هنوز به فیبر نوری متصل نیستند که به 
زودی به این شبکه می پیوندند.

این  روستاهای  از  درصد  از۹۵  بیش  در  شهری  بافت  بر  افزون  فیبرنوری  شبکه  کرد:  اضافه  وی 
شهرستان  روستای   ۲ های  خانه  به  فیبرنوری  اتصال  فجر  دهه  اله  ایام  در  و  شده  احداث  استان 

طالقان خواهد رسید
بیان افزود: همچنین بیشتر شرکت های تولیدی استان البرز به شبکه فیبر نوری پیوسته اند ضمن 
آنکه این دسته از مشترکان نیز می توانند از این پس بدون تغییر شماره و با همان شماره تلفن فعال 

خود، فیبر نوری دریافت کنند.
وی بیان کرد: واحدهای مسکونی، اداری و تجاری در استان البرز می توانند با بهره گیری از این 
فناوری نیازهای خود را در حوزه ارتباطات با کیفیت مطلوب برآورده سازند. وی ارائه پهنای باند بالا، 
کاهش محدودیت، ظرفیت سازی بالا، ارائه کیفیت سرویس و حذف محدودیت های بعد مسافت را 

از جمله مزایای فیبر نوری عنوان کرد.
 ، اداری  اکنون حدود 1۵ هزار مشترک شامل واحد های   : البرز گفت:  مدیر کل مخابرات منطقه 
مسکونی و تجاری استان دارای سرویس اینترنت تحت پوشش فیبر نوری ) ftth ( هستند و بیش از 
1۰ هزار مشترک خانگی از طریق تلفن ثابت به شبکه فیبر نوری متصل هستند ؛ در حال حاضر نیز 

آماده واگذاری تعداد زیادی انشعاب در استان البرز هستیم.
بیان یادآورشد: گسترش خدمات فیبر نوری در استان البرز نیازمند همکاری و مشارکت بیشتر سازمان 
نظام مهندسی و سایر دستگاه های اجرایی است و باید قبل از ساخت و سازها این ظرفیت در مکان 

های مسکونی ، تجاری ، اداری و صنعتی فراهم شود.
وی اضافه کرد: اکنون بخش قابل توجهی از شبکه فیبر نوری استان احداث شده و انتظار می رود 

شهروندان از این شبکه برای فعالیت های اینترنت پرسرعت بیشتر بهره ببرند.
 ۷۵۰ و  چهارهزار  و   ADSL سرویس  از  مشترک  هزار   1۹۰ از  بیش  اکنون  همچنین  گفت:  بیان 
مشترک از سرویس VDSL در استان البرز بهره مند هستند . مدیرکل مخابرات منطقه البرز گفت: 

در زمان حاضر یک میلیون و 11۷ هزار شماره تلفن ثابت در استان دایر است .

دکتر حسین کلانتری در هیات رئیسه دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج :

حضور مردم در انتخابات پشتوانه محکمی برای نظام و انقلاب اسلامی است

رییس کل دادگستری استان البرز :

آخرین جلسه دادگاه متهمان قتل مهرجویی برگزار شد

نوزدهمین جلسه هیات رئیسه دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج به 
ریاست دکتر حسین کلانتری رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان 
البرز و واحد کرج ، سرهنگ مهران طیران مسئول سازمان بسیج 
کارگران و کارخانجات استان البرز و اعضای هیات رئیسه دانشگاه 

برگزار گردید.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج ، دکتر 
مناسبت  و  رجب  ماه  تبریک  با  جلسه  این  در  کلانتری  حسین 
الهادی)ع(  النقی  علی  امام  شهادت  سالروز  تسلیت  و   ان  های 
بیان داشت: مهمترین مسئله روز کشور موضوع انتخابات است و 
انتخابات امسال با توجه به هجمه های فراوان دشمن و اغتشاشات 
به دو  انتخابات  اهمیت  و  اهمیت است  دارای  بسیار  سال گذشته 

جهت است یکی  حضور پرشور مردم پای صندوق های رای که 
پشتوانه محکمی برای نظام و انقلاب اسلامی است .

و دیگری با حضور بیشتر مردم و انتخاب نماینده اصلح ، سرنوشت 
کشور برای چهار سال به نحو مطلوبی رقم خواهد خورد .

 وی افزود :با توجه به تخریب همه جانبه دشمنان ، موضوع جهاد 
اسلامی   و جمهوری  انقلاب  بیان دستاوردهای  راستای  در  تبیین 
است  این  دانشگاهیان  ما  وظایف  از  یکی  و  است  بسیار ضروری 
آحاد  و  عزیز   دانشجویان  جوان،  قشر  به  را  دستاوردها  این  که 
جامعه تبیین نمائیم و با گذشت ۴۴ سال از پیروزی انقلاب اسلامی 
اقدامات انجام شده تبیین گردد.دکتر کلانتری با تاکید بر بیانیه گام 
دوم انقلاب اسلامی و نقش ارگان ها در اجرای این بیانیه اظهار 
داشت: بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی ترسیم کلی از روند انقلاب 
اسلامی در گذشته، حال و آینده است که وظیفه ما دانشگاهیان 
این است که با کمک بسیج اساتید آن را تبیین کنیم که این مهم 
تاکنون در دانشگاها انطور دیدگاه مقام معظم رهبری است جاری 
البرز  استان  اسلامی  ازاد  دانشگاه  است.رئیس  نگردیده  ساری  و 
اجرایی  دبیر  عنوان  به  دستک  اکبری  اله  فیض  دکتر  معرفی  با 
تبیین بیانیه گام دوم انقلاب در دانشگاه آزاد اسلامی استان البرز 
که  است  گرفته  صورت  دوم  چله  به  اول  چله  از  عزیمتی  افزود: 
باید رهنمودهای حضرت امام خمینی)ره( و مقام معظم رهبری ، 

بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی ، دستورالعمل شورای اسلامی شدن 
دانشگاه ها ، سند جامع دانشگاه اسلامی و نقشه جامع علمی کشور 
و برنامه های پنج ساله  توسعه کشور بررسی و تبیین شود و این 
برنامه ها  بعنوان اسناد بالادستی بعنوان نقشه راه قرار گیرد .این 
استاد تمام دانشگاه بیان داشت: ثبات ، امنیت ملی و تمامیت ارضی 
ارتقاء مشارکت های   فناوری،  و  علم  در عرصه  پیشرانی کشور   ،
مردمی بعد از انقلاب، ارتقاء بینش سیاسی مردم، برقراری عدالت 
اخلاق،  و  معنویت  چشمگیر  افزایش   ، مختلف  های  عرصه  در 
ایستادگی در برابر مستکبران و زورگویان از برکات انقلاب اسلامی 

است که باید در دستور کار این دبیرخانه قرار گیرد .
در ادامه این جلسه سرهنگ طیران نیز به تشریح برگزاری جشنواره 
این  محورهای  و  اهداف  و  پرداخت  مقاومتی  اقتصاد  نشان  ملی 
اسلامی  آزاد  دانشگاه  کمک  با  شد  قرار  و  گردید  تشریح  برنامه 
واحد کرج اجرا شود .در ادامه جلسه نماینده بسیج دانشجویی در 
خصوص جشنواره بین المللی اختراعات البرز توضیحاتی ارائه نمود 
دوران  طول  در  صدوقی  مجید  آقای  زحمات  از  جلسه  پایان  .در 
مسئولیت خزانه داری و مدیرکل امور مالی دانشگاه آزاد اسلامی 
استان البرز و واحد کرج تجلیل و خانم شهرزاد گودرزی به عنوان 
عامل خزانه دار و آقای محمد کیان به عنوان سرپرست اداره کل 

امور مالی دانشگاه ازاد اسلامی واحد کرج معرفی شدند .

رییس کل دادگستری استان البرز گفت: امروز دومین و 
آخرین روز جلسه رسیدگی به اتهامات چهار متهم پرونده 

قتل مرحوم مهرجویی و همسر وی برگزار شد.
به گزارش خبرگزاری مهر، حسین فاضلی هریکندی، با 
اعلام پایان رسیدگی به پرونده قتل داریوش مهرجویی 
و همسرش در شعبه اول دادگاه کیفری یک استان البرز 
گفت: در روز جاری دو متهم دیگر پرونده قتل مرحوم 
متهمان  و  شدند  اتهام  تفهیم  وی  همسر  و  مهرجویی 
اتهامات  در خصوص  را  خود  دفاعیات  آن ها  وکلای  و 
به طرح  نیز  و وکلای شاکیان  نموده  ارائه  تفهیم شده 
آن ها  وکلای  و  متهمان  از  خود  ابهامات  و  سوالات 

پرداختند.
البرز با اشاره به برگزاری  رئیس کل دادگستری استان 
اتهامات  به  رسیدگی  علنی  دادگاه  از جلسه  روز  دومین 
مرحومه  و  مهرجویی  داریوش  مرحوم  پرونده  متهمان 
اجتماعات  سالن  در  که  فر  محمدی  )وحیده(  رقیه 
از  پس  گذشته  روز  گفت:  شد،  برگزار  کرج  دادگستری 
قرائت کیفرخواست از سوی معاون دادستان شهرستان 
از  خود  موکلان  شکایت  دم،  اولیای  وکلای  فردیس، 
متهمان پرونده را مطرح و تقاضای مجازات و قصاص 
را مطرح کردند، سپس دو نفر از متهمان توسط دادگاه 

کیفری یک استان البرز تفهیم اتهام شدند و پس از دفاع 
متهمان، وکلای آن ها به دفاع از موکلان خود پرداختند 
و وکلای اولیای دم نیز سوالات و ابهامات را از متهمان 
جویا شدند که رسیدگی دادگاه بیش از هفت ساعت در 

دو جلسه صبح و بعد از ظهر به طول انجامید.
فاضلی هریکندی متذکر شد: در این پرونده برای چهار 
متهم حسب مورد به اتهاماتی از قبیل مباشرت در قتل 
)وحیده(  رقیه  خانم  و  مهرجویی  داریوش  آقای  عمدی 
آن،  در  معاونت  و  عمدی  قتل  به  شروع  فر،  محمدی 
ایراد ضرب و جرح عمدی، مشارکت در سرقت، ورود به 
عنف، تهدید با چاقو و اخفای ادله جرم از سوی دادسرای 
عمومی و انقلاب شهرستان فردیس کیفرخواست صادر 
تعیین  تقاضای  البرز  استان  یک  کیفری  دادگاه  از  و 

مجازات و صدور حکم شده بود.
وی با بیان اینکه بر این اساس هر چهار متهم پرونده 
در خصوص اتهامات وارده از سوی دادگاه تفهیم اتهام 
شدند تصریح کرد: در روز جاری نیز پس از تحقیق از 
دو متهم دیگر و وکلای آنها، وکلای اولیای دم مرحوم 
داریوش مهرجویی و همسرش، مجدداً با اعلام شکایت 
خود از هر چهار متهم حاضر در دادگاه، از دادگاه تقاضای 
صدور حکم به مجازات متهمان پرونده از جمله تعیین 

را  مقتولین  عمدی  قتل  ارتکاب  برای  قصاص  مجازات 
متهمان  دفاع  آخرین  اخذ  از  پس  نیز  دادگاه  و  کردند 
و وکلای مدافع آنها، ختم رسیدگی به پرونده را اعلام 

کرد.
اینکه  به  اشاره  با  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس 
مستشاران،  و  فلاحی  یوسف  قاضی  ریاست  به  دادگاه 
گفت:  شد  برگزار  کشاورزی  جواد  و  گشتاسبی  محمد 
دادگاه مجموعاً پس از رسیدگی یازده ساعته به اتهامات 
چهار متهم پرونده در جلسات صبح و عصر روز قبل و 
نیز جلسه صبح روز جاری، ختم رسیدگی به پرونده قتل 
داریوش مهرجویی و خانم رقیه )وحیده( محمدی فر را 
اعلام کرد و بنابراین رأی مقتضی نیز در مهلت قانونی 

از سوی دادگاه صادر خواهد شد.
وکلای  از  یکی  منوچهری  دادگاه،  جلسه  دومین  در 
کرد:  اظهار  همسرش  و  مهرجویی  مرحوم  خانواده های 
در  اینکه  به  خود  اقاریر  در  متهمان  اینکه  به  توجه  با 
مرحوم  قتل  برای  را  شرایط  و  داشته اند  مشارکت  قتل 
مهرجویی و همسرش را فراهم کرده اند اعتراف کردند، 
از دادگاه تقاضای صدور حکم قصاص برای هر ۴ متهم 
صدور  و  دیه  پرداخت  عمدی،  قتل  اتهام  به  پرونده 

مجازات برای ورود به عنف و سرقت را دارم.
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دبیر ستاد انتخابات آذربایجان شرقی گفت: انتخابات یازده اسفند ماه 
الکترونیکی  نداشتن شرایط مورد نظر  به علت  آذربایجان شرقی  در 

برگزار نمی شود و رای گیری دستی است.
حسن حقیقیان در نشست هم اندیشی با تعدادی از مدیران رسانه های 
نامزدی  کنندگان  نام  ثبت  تعداد  کرد:  اظهار  شرقی،  آذربایجان 
انتخابات مجلس شورای اسلامی نیز در آذربایجان شرقی به علت جا 
به جایی حوزه از استان های دیگر به این استان از یکهزار و 3۲۵ نفر 
به یکهزار و 3۲۷ نفر رسید که از این تعداد ۹۲۶ نفر در هیأت اجرایی 

و ۴۴۶ نفر در هیأت نظارت تأیید شدند.

وی همچنین تعداد شعبات اخذ رأی در آذربایجان شرقی را نیز سه 
هزار و ۲۲3 شعبه در استان اعلام کرد و افزود: از این تعداد ۲ هزار و 
۴۸۷ شعبه ثابت و ۷3۶ شعبه سیار هستند که البته تعداد شعبات دوره 

قبل سه هزار و ۵1 شعبه بود که در این دوره افزایش یافته است.
حقیقیان افراد حائز رأی در آذربایجان شرقی را سه میلیون و سه هزار 
و ۲ نفر اعلام کرد و ادامه داد: از این تعداد 1۵۸ هزار و ۴۹۹ نفر رأی 
اولی هستند که البته تعداد قطعی سه روز مانده به انتخابات پس از 

کسر فوتی ها اعلام می شود.
وی با بیان اینکه شرکت کنندگان می توانند با ارائه شناسنامه، کارت 

انتخابات شرکت کنند،  پایان خدمت، گذرنامه و گواهینامه در  ملی، 
گفت: شرکت کنندگان در انتخابات فقط یک بار می توانند رأی دهند.

مردم  سرنوشت  تعیین  در  مجلس  نقش  بر  تاکید  با  همچنین  وی 
در  شرکت  اهمیت  سازی  آگاه  و  تبیین  در  رسانه  تأثیر  و  جامعه  و 
آسیب  و  نیازسنجی  جداگانه  منظر   ۲ از  رسانه  گفت:  انتخابات، 
شناسی می تواند به موضوع انتخابات نگرش داشته باشد که از منظر 
نیازسنجی، بیشتر بعد مشارکت مردم مطرح می شود که البته گفتمان 
حاکم و فرهنگ سازی رسانه ای مبتنی بر بازگویی و تکرار اهمیت 
انتخابات باید باشد و تاکید مقام معظم رهبری نیز حق و تکلیف بودن 

شرکت در انتخابات است.
وی افزود: نگرش رسانه از بعد آسیب شناسی نیز باید تبیین نماینده 
تراز انقلاب باشد و شاخص های نماینده اصلح را بیان کند، در واقع 
رسانه ها  مردم  سرنوشت  و  جامعه  در  نمایندگان  نقش  تشریح  با 
در  را  پیشرفت  و  تحولی  نگاه  که  طوری  کرده  مناسبی  فضاسازی 
جامعه ایجاد کند.وی با بیان اینکه فرآیند انتخابات در ابلاغ جدید از 
۸۶ روز تا ۲۶۰ روز افزایش یافته است، گفت: رسانه ها برای اطلاع 
رسانی و ایجاد حس مشارکت نیز نسبت به این دوره برنامه داشته 
باشند.سخنگوی ستاد انتخابات آذربایجان شرقی همچنین با اشاره به 
برخی قوانین تبلیغات انتخابات و تخلفات انتخاباتی، گفت: فهرست 
و  شود  انجام  قانونی  تشکل های  طرف  از  باید  داوطلبان  از  حمایت 

تبلیغات نیز در چارچوب قوانین باشد.
شورای  مجلس  نمایندگی  داوطلبان  پوسترهای  افزود:  حقیقیان 
انتخاباتی اصلی برای  اسلامی ۷۰ در 1۰۰ تعیین شده و یک ستاد 
هر داوطلب پیش بینی شده و یک ستاد فرعی نیز در هر شهر یا هر 
منطقه شهرداری برای داوطلبان در نظر گرفته شده است البته برای 

واحد بانوان نیز به همین روش خواهد بود.

دبیر ستاد انتخابات آذربایجان شرقی:

انتخابات در آذربایجان شرقی الکترونیکی 
برگزار نمی شود

 مدیر اورژانس آذربایجان غربی :

۱۰۷ پایگاه اورژانس در آذربایجان غربی فعال است
 مدیر اورژانس آذربایجان غربی گفت: در حال حاضر 1۰۷ پایگاه اورژانس در استان فعال 

است که به ارائه خدمات درمانی برای بیماران و حادثه دیدگان می پردازند.
ایرنا افزود: به طور میانگین ماهانه هشت هزار  فرزین رضازاده در گفت و گو با خبرنگار 
روزانه  انجام  دهنده  نشان  که  شود  می  انجام  آذربایجان غربی  اورژانس  توسط  ماموریت 

بیش از ۲۰۰ ماموریت است.
وی اضافه کرد: از این تعداد، حدود ۶ هزار ماموریت شامل حدود ۷۵ درصد کل ماموریت 

های استان مربوط به اورژانس ارومیه است.
پایگاه  پنجمین  و  بیست  تا  هستیم  صدد  در  داد:  ادامه  آذربایجان غربی  اورژانس  مدیر 

اورژانس ارومیه را در محور ارومیه به بند راه اندازی کنیم.
بودن  این منطقه و همچنین حادثه خیز  تراکم جمعیتی  به  با توجه  رضازاده اظهار کزد: 
محور ارومیه - بند، طی رایزنی هایی که با مسوولان دانشگاه صنعتی ارومیه انجام شد، 
به زودی این پایگاه به صورت موقت در داخل محوطه این دانشگاه راه اندازی خواهد شد.
وی گفت: زمین اصلی این پایگاه در منطقه گلشهر واقع شده که قرار است عملیات احداث 
آن بعد از سیر مراحل قانونی آغاز شود اما در حال حاضر با توجه به نیاز مبرم این منطقه 

به پایگاه اورژانس، پایگاه موقت را در دستور کار داریم.
وی افزود: کاهش زمان رسیدن اورژانس بر بالین بیماران و کاهش بار کاری پایگاه های 

اورژانس مجاور این منطقه از اهداف راه اندازی این مرکز است.

مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان شرقی:

اجرای اطلس » اوان کودکی« نیازمند مشارکت 
تمام دستگاه ها است

مدیر امور آب مهاباد:

امسال سهمیه کشت پاییزه اراضی کشاورزی مهاباد 
رهاسازی نشد

مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان شرقی با اشاره به تهیه اطلس اوان کودکی )بدو تولد 
تا ورود به پایه اول دبستان(، گفت: مشارکت سایر دستگاه ها با این اداره کل برای اجرای 

این اطلس ضروری است.
مسعود سعادتی در جلسه ستاد راهبری تربیت اوان کودکی افزود: این اطلس مربوط به 
شناسایی زیرساخت های موجود و برنامه ریزی برای رفع کمبودها و نیازهای دوره کودکی 

با مشارکت تمام دستگاه های دخیل است.
وی، داشتن ارتباط مستمر و موثر سایر دستگاه ها با آموزش و پرورش را در تسریع اجرای 
ماموریت های سازمان ملی تعلیم و تربیت تاثیرگذار دانست و اظهار کرد: با وجود اینکه 
وظیفه تعلیم و تربیت دانش آموزان و کودکان بر عهده آموزش و پرورش است اما انجام 
این مسوولیت سنگین بدون همراهی و همکاری بین بخشی سایر دستگاه ها دشوار است.

مجوز  صدور  مرجع  تنها  اینکه  بیان  با  آذربایجان شرقی  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
فعالیت های آموزشی، نگهداری و بازی کودکان زیر هفت سال، آموزش و پرورش است، 
مراکز  سایر  دبستانی،  پیش  کودک،  مهدهای  کودکستان ها،  به  مربوط  مجوز  این  گفت: 

آموزشی و نگهداری و تربیت از بدو تولد تا پایان ۶ سالگی است.
معاون آموزش ابتدایی مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان شرقی نیز در این جلسه با 
با  اشاره به دوره طلایی کودکی و شکل گیری شخصیت کودکان تا هفت سال، گفت: 
تشکیل سازمان ملی تعلیم و تربیت، فعالیت های جامع آموزشی و پرورشی این دوره بر 
اساس آخرین یافته های علمی و روانشناختی و ارزش های دینی و اسلامی انجام می  شود.

فعالیت های  در  تربیت  و  تعلیم  ملی  تشکیل سازمان  با  اینکه  بیان  با  اکبری«،  »علیرضا 
آموزشی و پرورشی این دوره وحدت رویه ایجاد شده است، افزود: متخصصان این حوزه 
در این استان نیز در طراحی محتوای آموزشی با عنوان »نونهالان ارس« پیشگام هستند.
وی اظهار کرد: با تایید این محتوا از طرف سازمان ملی تعلیم و تربیت کودک علاوه بر 
بومی سازی آموزش کودکان زیر هفت سال در استان، برخی از استان های همجوار نیز از 

این محتوا و کتب آموزشی بهره مند می شوند.

 مدیر امور آب مهاباد گفت: امسال باتوجه به وضعیت ذخیره سد مهاباد و اولویت تامین 
آب شرب شهروندان امکان رهاسازی آب برای کشت پاییزه اراضی کشاورزی فراهم نبود.

خالد رحمانی در گفت و گو با خبرنگار مهر با بیان اینکه سامانه بارشی هفته گذشته ورودی 
به مخزن سد مهاباد را احیا کرده است، افزود: هم اکنون ورودی آب به مخزن سد مهاباد 
به بیش از 3۰ متر مکعب رسیده در حالی که این میزان سال قبل در همین روز صفر بود.

وی اضافه کرد: در حال حاضر حجم آب مخزن دریاچه سد مهاباد به بیش از ۷۰ میلیون 
متر مکعب رسیده که این مقدار حدود 1۰ میلیون مترمکعب بیشتر از مدت مشابه سال قبل 

است ولی همچنان با میزان مطلوب فاصله داریم.
مدیر امور آب مهاباد اظهار کرد: تراز سد مهاباد نیز در حال حاضر یک هزار و 3۴3 متر و 
۸۰ سانتی متر از سطح دریاهای آزاد است که این مقدار نیز بیش از 1.۵ متر بالاتر از تراز 

سد در مقایسه با مدت مشابه سال قبل برآورد می شود.
وی با بیان اینکه با توجه به ذخایر برفی بالا دست سد مهاباد انتظار داریم ظرفیت سد 
طی ماه جاری همچنان افزایش یابد، اضافه کرد: آذرماه امسال میزان ذخیره سد مهاباد 
به ۵۴ میلیون مترمکعب رسیده بوده که کمترین میزان طی یک سال گذشته بوده است .

سفره های  از  آب  برداشت  غیرمجاز  چاه  حلقه   ۹۰ امسال  گفت:  مهاباد  آب  امور  مدیر 
تعامل و همکاری  با  با حجم تخلیه ۶3۲ هزار مترمکعب و  این شهرستان  زیرزمینی در 

کشاورزان مسدود شد.
شهرستان  سطح  در  غیرمجاز  حفاری  مورد   ۲1 از  همچنین  امسال  اینکه  بیان  با  وی 
جلوگیری و در همین ارتباط هم 11 دستگاه حفاری توقیف و روانه پارکینگ شده است، 
اضافه کرد: در همین مدت ۴۶ کنترل حجمی هوشمند نصب و ۲1۷ مورد هم اخطاریه 
نصب کنتور در راستای بررسی میزان استخراج آب بر روی چاه های مجاز صادر شده است.
مدیر امور آب مهاباد تاکید کرد: هم اکنون یک هزار و ۵۷۶ حلقه چاه دارای مجوز در مهاباد 

با حجم تخلیه بیش از ۵۴ میلیون متر مکعب وجود دارد.

مدیرکل محیط زیست آذربایجان شرقی:

عملکرد مناسبی در موضوع خودروهای فرسوده نداشتیم
موضوع  در  ما  گفت:  آذربایجان شرقی  زیست  محیط  مدیرکل 
هرچه  است  امید  و  نداشتیم  مناسبی  عملکرد  فرسوده  خودروهای 

سریع تر کارهای خوبی انجام گیرد.
در  امروز  آذربایجان شرقی  زیست  محیط  مدیرکل  اشتری،  شهنام   
القایی یک  دداستینگ کوره های ذوب  فاز دوم سیستم  افتتاح  آئین 
کارخانه فولاد در بناب اظهار کرد: از ۲۶ دی تا دوم بهمن به عنوان 
هفته محیط زیست نامگذاری شده است و شعار این هفته نیز مسؤول 

پاسخگو و شهروند مسؤول است.
وی با بیان اینکه با رشد صنعت، آسیب پذیری و قدرت تخریب انسان 
بیشتر شده است؛ گفت: در نهایت قانونی به نام محیط زیست برای 

جبران این خسارت و حفظ محیط زیست مصوب شد.

مدیرکل محیط زیست استان خاطرنشان کرد: محیط زیست و اقتصاد 
دو بال همدیگر هستند و به تنهایی نمی توانند کاری ماندگار داشته 
باشند.وی اضافه کرد: ما موظف هستیم تا محیط زیست را برای نسل 
آینده نگه داریم.اشتری با اشاره بر اینکه در دو سال اخیر یک هزار 
جامعه  وارد  تبریز  شهرداری  توسط  اتوبوس   ۲۰۰ و  تاکسی   ۷۰۰ و 
شده است، گفت: مترو نیز یکی از وسایط نقلیه است که می توان با 

گسترش فرهنگ عمومی از محیط زیست استفاده کرد.
وی با تاکید بر اینکه حدود ۸۰ درصد منابع آلودگی کلان شهر تبریز 
انرژی از  از منابع سیار و ترافیک است، گفت: شهرک های تولیدی 

طریق خورشید در دست اقدام است.
مدیرکل محیط زیست استان بیان داشت: با توجه به اینکه ظرفیت 

محیط زیست از لحاظ اطلاع رسانی محدود است ما به کمک رسانه ها 
نیاز داریم و این نیز با ارتقای سواد رسانه ای در جامعه می تواند ممکن 
شود.وی ابراز کرد: ما در موضوع خودروهای فرسوده عملکرد مناسبی 

نداشتیم و امید است هرچه سریع تر کارهای خوبی انجام گیرد.
اشتری یادآور شد: در استان های شمالغرب سوخت از پالایشگاه تبریز 
تأمین می شود و سوخت این پالایشگاه تماماً استاندارد بوده و هیچ 
مشکلی ندارد.وی گفت: سلامت به نوعی با آلودگی مرتبط است و 
هرچه هوا آلوده تر درصد بیماری شدیدتر می شود؛ پالایشگاه تبریز در 
طول سال گذشته نسبت به گوگردزدایی اقداماتی کرده است و سایر 
واحدهای مشکل دار نیز نسبت به تکمیل تمهیدات زیست محیطی و 

نصب فیلتر اقدام کرده اند.

مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان غربی :

مصرف گاز در آذربایجان غربی ۱۲ درصد 
افزایش یافت

معاون عمرانی استاندار آذربایجان شرقی:

رعایت ضوابط و الزامات زیست 
محیطی الزام است

مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان غربی گفت: پنج میلیارد و ۷۸۰  میلیون مترمکعب گاز سال 
جاری در استان توزیع شده که نسبت به سال گذشته 1۲ درصد افزایش دارد.

علیرضا شیخی افزود: از کل گاز توزیعی امسال در استان، ۲ میلیارد و ۵3۵ میلیون متر مکعب 
آن خانگی و ۹33 میلیون متر مکعب در بخش صنعت بوده است.

وی اظهار کرد: ۴۵۲.۵ میلیون متر مکعب گاز در حوزه سی ان جی و یک میلیارد و ۸۵۹ 
میلیون متر مکعب در حوزه نیروگاه ها توزیع شده است.

وی ادامه داد: رشد مصرف گاز خانگی استان آذربایجان غربی نسبت به ۹ ماهه سال گذشته 
چهار درصد و در بخش صنعت نیز هشت درصد بود.

پنج  کاهش  جی  ان  سی  بخش  در  کرد:  اضافه  غربی  آذربایجان  گاز  شرکت  مدیرعامل 
درصدی مصرف و در بخش نیروگاه رشد 33 درصدی گزارش شده است. شیخی گفت: در 
سال جاری ۴۰ هزار خانوار در قالب ۲۶۷ روستا از نعمت گاز بهره مند شدند که پیش بینی می 
شود این تعداد تا آخر سال به ۵۰ هزار خانوار برسد.وی افزود: توسعه شبکه گذاری امسال 
در استان چهار درصد بود و با توجه به اینکه ۴۰ هزار خانوار به جمع مصرف کنندگان افزوده 
شده می توان گفت افزایش مصرف گاز خانگی به خاطر توسعه بوده است.وی اضافه کرد: 
هم اکنون ۸3 درصد روستاهای استان از گاز بهره مند هستند که تا دهه فجر به ۸۵ درصد و 
در هفته دولت سال آینده به ۹۲ درصد می رسد.مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان غربی ادامه 
داد: در تمامی روستاهای بالای ۲۰ خانوار عملیات گاز کشی انجام و سعی می شود بقیه 
روستاها نیز به سرعت از نعمت گاز بهره مند شوند.شیخی اظهار کرد: طبق برنامه ریزی ها 

تعداد روستاهای برخوردار از نعمت گاز تا پایان سال به یک هزار و ۹۰۰ روستا می رسد.

الزام  الزامات زیست محیطی  و  آذربایجان شرقی گفت: رعایت ضوابط  استاندار  معاون عمرانی 
است.

به گزارش خبرگزاری مهر، جبارعلی ذاکری در مراسم بهره برداری از طرح های محیط زیستی، 
الزامات زیست محیطی توسط واحدهای تولیدی، صنعتی و معدنی  با تاکید بر ضرورت رعایت 
همگام با تولید و اشتغال و رونق اقتصادی، خواستار توجه سایر واحدهای تولیدی به رعایت ضوابط 

و الزامات زیست محیطی شد.
وی افزود: تلاش برای کاهش آلودگی هوا در آذربایجان شرقی را یکی از اولویت ها و اهداف مهم 
مدیریت ارشد استان برشمرد و گفت: تحقق اهداف عالی نظام در این خصوص و نیز رعایت اصل 
۵۰ قانون اساسی بدون همراهی و همکاری مردم و واحدهای تولیدی و صنعتی محقق نخواهد 
شد.وی راه اندازی تصفیه خانه فاضلاب در یکی از واحدهای بخش خصوصی بناب را یکی از 
اضافه کرد: هدف  و  با حفاظت محیط زیست توصیف  بین بخشی  بارز همکاری های  مصادیق 
اصلی از این طرح، صرفه جویی در مصرف آب بوده و در فازهای بعدی نیز با پدیده باز چرخانی 
آب شاهد کاهش مصرف آب می شویم.ذاکری افزود: مجموعه فولاد صنعت بناب نیز برای راه 
اندازی سیستم دداستینگ که از نوع داگ هاوس و با ظرفیت مکش بالایی برخوردار است شامل 
بر متر مکعب  از 1۰ میلی گرم  به کمتر  برای کاهش ذرات خروجی  سیستم غبارگیر کیسه ای 
طراحی شده است، که یکی از موفق ترین و مهمترین طرح های زیست محیطی کشور و استان 
است.وی با بیان اینکه امروزه آلودگی هوا یکی از چالش های اصلی جوامع بشری است، مقابله با 

این پدیده را از جمله برنامه های دولت سیزدهم برشمرد.
بناب، واحدهای  با سرمایه گذاری در کارخانه هایی مثل فولاد  این اساس  بر  ادامه داد:  ذاکری 
و  و جلوگیری  تبریز  ارتقای فضای سبز کلانشهر  برای  نیز تلاش  و  معدنی سایر شهرستان ها 

ممانعت از مازوت سوزی نیروگاه ها در دستور کار قرار دارد.
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اروزنامه
 نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه قزوین با اشاره به اینکه برد 
موشک های ما امروز لرزه بر جان صهیونیست ها انداخته است، گفت: 
موشک هایی که اهداف داعش و تروریست های صهیونیستی را در 
اربیل و سوریه مورد هدف قرار داد اگر کمی جهتشان را عوض می 

کردیم به راحتی قادر بودند تل آویو و حیفا را نابود کنند.
به گزارش ایرنا، آیت اله عبدالکریم عابدینی در خطبه های نماز جمعه 
این هفته قزوین اظهار کرد: مقر تروریستی داعش و موصاد در سوریه و 
اربیل که اخیرا و بسیار ماهرانه مورد اصابت موشک های منهدم کننده 
ما قرار گرفت تروریست های اصلی و دلالان صهیونیستی که واسطه 
شده بودند تا نفت عراق را به رژیم صهیونیستی برسانند را گرفتار کرد 
و به هلاکت رساند و قدرت جمهوری اسلامی در این اقدام وحشت 

بیشتری را در دل رژیم اشغالگر انداخت.
وی با اشاره به دیدار اخیر امامان جمعه سراسر کشور با رهبر معظم 
انقلاب، تاکید کرد: ایشان از طریق امامان جمعه به همه مردم ایران 
سلام رساندند و فرمودند »این نماز جمعه است که ۲ خطبه دارد که 
و هم همه  کند  ایراد  را  ها  باید خطبه  به شما  رو  هم خطیب جمعه 
شما رو به خدا، خدا را عبادت می کنید و این ویژگی مهم نماز جمعه 
است«، نماز جمعه موعظه سیاسی، اجتماعی، اخلاقی است و شنیدید 
که چقدر این موعظه ها در زمینه های مختلف زندگی به ما توضیح 
داده شده است.امام جمعه قزوین ادامه داد: رهبر معظم انقلاب در ادامه 
خاطرنشان کردند« اگر کسی بیاید و راجع به فرزند آوری سفارش کند 
به این و آن این خود یک موعظه اجتماعی است«، جلوگیری از اینکه 
نسل از بین برود و جامعه پیر شود و دشمن خوشحال شود و این هم از 
سفارش جدی ایشان بود و هم مشارکت در کارهای خیر و ادامه دادند 
»ما انتخابات در پیش داریم و اگر مردم با جدیت تمام مشارکت داشته 
باشند، یعنی موعظه بشویم تا مشارکت کنیم، اگر یک نفر آمد و گفت 
مشارکت کنید یعنی اینکه دارد ما را موعظه می کند، و این موعظه ها 
را انشااله به جان و دل بشنویم و بدان عمل کنیم«.آیت اله عابدینی با 
اشاره به اینکه مقام معظم رهبری از مقاومت مردم جمهوری اسلامی 
از مردم صدر  ایشان فرمودند »مردم ما  افزود:  بسیار قدردانی کردند، 
اسلام بالاترند چون این قدر مشکلات و مصائب و جنگ و محاصره 
و خم  کردند  ایستادگی  مردم  این  اما  آوردند  وجود  به  ما  مردم  برای 
از  نیز  ادامه  در  و  هستند«  ستایش  قابل  مردم  این  نیاوردند  ابرو  به 
مقاومت مردم غزه تعریف و تمجید کردند و جوانمردی مردم یمن را 
هم ستودند.وی با اشاره به ۲۹ دی ماه، روز غزه، اظهار کرد: این روز 

به خاطر مقاومت ۲۲ روزه مردم غزه بود که الان بایستی به هفته غزه 
تغییر نام دهد چرا که مقاومت امروز این مردم بسیار حایز اهمیت بوده 
تا جایی که صهیونیست های می گفتند حماس را از بین می بریم اما 
خودشان در حال نابودی هستند، گفتند مردم غزه را منتقل می کنیم و 
بروند کشورهای دیگر اما موفق نشدند، گفتند جلوی اقدامات مقاومت 
را می گیریم اما هرگز نتوانستند، مقاومت زنده سرحال و آماده و رژیم 

منحوس صهیونیستی خسته و از پا افتاده و در حال نابودی است.
امام جمعه قزوین با بیان اینکه امیدواریم جهان اسلام با مرکزیت غزه 
خود را برای جشن پیروزی بزرگ این مردم به زودی آماده کند، یادآور 
انقلاب  »این  داشتند  اظهار  نیز  باره  این  در  انقلاب  معظم  رهبر  شد: 
از  و  ایستاده  گردنکشان  و  زورگویان  برابر  در  و شجاعت  با صراحت 
مظلومان و مستضفان دفاع کرده است و در قصه غزه هم الحمدالله 
این حمایت را شاهد بوده ایم«، امام راحل نیز فرموده بودند »در شرایط 
اسف برانگیز فعلی )یعنی در زمان ایشان( بر هر مسلمانی واجب است 
که کلیه نیروهای خویش را برای آزاد کردن سرزمین های اشغال شده 
که  است  تکلیفی  و  وظیفه  این  گیرد«،  کار  به  اشغالگران  از  انتقام  و 
الحمدالله الان جغرافیای مقاومت و جوانان غیور مسلمان در کشورهای 

مختلف پای اجرای این فرمان امام راحل و رهبر انقلاب هستند.

وی به ولادت امیرالمومنین علی )ع( اشاره کرد و گفت: آن حضرت 
دریایی از معارف دینی از جمله نهج البلاغه بودند تا جایی که ایشان 
در خصوص کسانی که دین را می فهمند و می شناسند، می فرمایند 
ناامید  خدا  رحمت  از  را  مردم  که  است  کسی  آن  حقیقی  »فقیه 
بساط  که  بودند  داده  نوید  مردم  همه  به  نیز  راحل  امام  کند«،  نمی 
صهیونیست ها باید برچیده شود و برچیده هم می شود و این یعنی به 
مردم امید دادن، مقام معظم رهبری نیز همیشه در فرمایشات خود به 
ما امید می دهند، یاس و ناامیدی دادن حرف شیطان است و امید برای 
مسلمانان است و ما هم هرجا می نشینیم بایستی امیدها و موفقیت 
هایی که خداوند به ما داده را قدر بدانیم و از خدا بیشترش را هم طلب 
اعتکاف  گفت:  و  کرد  اشاره  اعتکاف  ایام  به  عابدینی  اله  کنیم.آیت 
عبادتی است که شباهت زیادی هم به نماز جمعه و حج دارد، یعنی 
ذکر و تقوی که در حج و نماز جمعه عنصر اساسی و رکن مستحکم به 
شمار می رود در اعتکاف هم وجود دارد، الحمداله در جامعه ما جوانان 
زیادی برای اعتکاف جمع می شوند و این خیلی جای شکر دارد که 
دین هم  و  اسلام  به  و  تر می شوند  فرهیخته  روز  به  روز  جوانانمان 
علاقه مندتر، برخلاف تبلیغاتی که دیگران می گویند، نمونه اش هم 

حضور جوانانمان در مراسم اعتکاف است.

امام جمعه قزوین: 

برد موشک های ما لرزه بر جان صهیونیست ها 
انداخته است

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین :

بالندگی جامعه قرآنی نیازمند به آموزش است

فرمانده انتظامی استان زنجان: 

کشف سرقت ها در استان زنجان افزایش
 داشته است 

رییس پلیس امنیت اقتصادی استان قزوین :

کشف ۹ دستگاه ماینر قاچاق در قزوین

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی قزوین گفت: بالندگی و شکوفایی یک جامعه قرآنی 
نیازمند به برگزاری دوره های آموزشی به صورت کمی و کیفی است.

حسین براتی در مراسم افتتاحیه دوره تربیت مربی تجوید، روخوانی و روان  خوانی قرآن 
کریم که در سالن اجتماعات کوثر قزوین برگزار شد، گفت: به واسطه موسسات قرآنی و 

آموزش در این حوزه کارهای هدفمند و انسجام یافته ای در حال انجام است.
وی با اشاره به اینکه بنای اجرای اجرای طرح های قرآنی تربیت مربیان خوب و سازنده 
روان  و  روخوانی  مربی  تربیت  دوره  برگزاری  از  دوره  این  ثمره  کرد:  خاطرنشان  است، 
خوانی افزایش دانش تخصصی در حوزه قرآنی است و برگزاری این دوره همراه با ارایه 

آموزش های به روز، شایسته و پر محتوا برای انتقال علوم قرآنی است.
به گفته مدیرکل فرهنگ  و ارشاد اسلامی استان قزوین، دوره تربیت مربی قرآن شامل 

آموزش های به روز، شایسته و پر محتوا برای انتقال علوم قرآنی است.
وی تاکید کرد: اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هم به طور جدی، مستمر و هدفمند به 

این مساله خواهد پرداخت.

و  ها  سرقت  کشف  زاجرات  طرح  اجرای  با  گفت:  زنجان  استان  انتظامی  فرمانده   
دستگیری سارقین در استان زنجان افزایش داشته است.

سردار حسین طراقیه در گفت و گو با خبرنگار مهر به اجرای طرح زاجرات در استان 
زنجان اشاره کرد و گفت: برای اجرای این طرح تاکنون کشف سرقت ها و دستگیری 

سارقین در استان افزایش داشته است.
استان  شهرستانهای  تمام  در  سارقین  دستگیری  طرح  این  اجرای  با  کرد:  ابراز  وی 

افزایش بسیار محسوسی داشته است.
فرمانده انتظامی استان زنجان، با بیان اینکه برای اولین بار این طرح در استان زنجان 
مالخران،  و  سارقان  دستگیری  سرقت،  از  پیشگیری  راستای  در  گفت:  می شود،  اجرا 
مبارزه هدفمند با سرقت هایی که بیشترین فراوانی جرایم در استان را به خود اختصاص 

داده اند و مطالبات شهروندان این طرح در استان اجرا می شود.
نقاط آسیب زا و  را در  استان زنجان طرح زاجرات  پلیس در سطح  تاکید کرد:  طراقیه 

جرم خیز اجرا می کند.
وی گفت: شهروندان می توانند در صورت اطلاع از هر گونه فعالیت مشکوک به ویژه در 

زمینه سرقت مراتب را به مرکز فوریت های پلیسی 11۰ اعلام کنند.

دیجیتال  ارز  رمز  دستگاه   ۹ پلیس  گفت:  قزوین  استان  اقتصادی  امنیت  پلیس  رییس 
)ماینر( قاچاق را از یک واحد مسکونی در شهر قزوین به ارزش سه میلیارد ریال را کشف 

و ضبط کرد.
سرهنگ مهدی حاجیان راد روز پنجشنبه اظهار کرد: در پی کسب خبری مبنی بر استخراج 
غیرقانونی رمز ارز دیجیتالی در یکی از واحدهای مسکونی شهر قزوین، بررسی موضوع در 

دستور کار ماموران پلیس امنیت اقتصادی استان قرار گرفت.
وی ادامه داد: ماموران پس از بررسی های لازم و کسب اطمینان از صحت و سقم موضوع 
با اخذ دستور قضایی به محل اعزام و در بازرس از واحد مسکونی یاد شده ۹ دستگاه ماینر 

قاچاق که در حال استخراج ارز دیجیتالی بود را کشف کردند.
رییس پلیس امنیت اقتصادی استان با اشاره به ارزش سه میلیارد ریال ماینرهای قاچاق 
کشف شده، تصریح کرد: در این رابطه یک نفر دستگیر و با تشکیل پرونده مقدماتی به 

مراجع قضایی استان معرفی شد.

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار زنجان :

زمینه چینی برای حضور پر رنگ هلدینگ های
 بزرگ سرمایه گذاری کشور در زنجان 

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار زنجان گفت: در سفر اخیر رییس جمهور رایزنی 
های اولیه برای انعقاد 1۶ تفاهم نامه با هلدینگ های بزرگ سرمایه گذاری در این استان 

انجام شد و پیگیری ها برای نهایی شدن آنها در جریان است.
حسین محمدی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: اگر این تفاهم نامه ها را عملیاتی 
کنیم بخش بزرگی از راه را در حوزه جذب سرمایه گذاری در استان رفته ایم و این موضوع 

را البته در همه شهرستان ها در دستور کار داریم.
با  این فرصت ها  از احصای ۵۲ فرصت سرمایه گذاری در استان خبر داد و گفت:  وی 
مشارکت دستگاههای اجرایی در حوزه های مختلف صنعت، کشاورزی و خدمات شناسایی 

و تدوین شده است.
محمدی به رصد و ارزیابی فعالیت ها در شهرستان های استان در حوزه جذب سرمایه 
گذاری ها اشاره کرد و افزود: عملکردها در برخی شهرستان های استان در این خصوص 

مطلوب نیست.
وی به لزوم تدوین اطلس سرمایه گذاری در هریک از شهرستان های استان تاکید کرد و 

گفت: این موضوع یکی از دغدغه های جدی ما است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار زنجان با بیان اینکه جذب سرمایه گذار همراهی 
و هم افزایی همه دستگاه های اجرایی را می طلبد، گفت: در فرآیند برخی سرمایه گذاری 
ها خواسته و یا ناخواسته امور را به بروکراسی بیشتر سوق می دهیم در حالی که دستگاهها 
خیلی از مسائل را با تکیه بر اختیارات خود می توانند انجام دهند که این مهم نیز نیازمند 

شجاعت و جسارت مدیران است.

 معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین :

تکمیل معابر مرکز شهر قزوین منجر به 
رونق گردشگری می شود

معاون هماهنگی توزیع توانیر:

ادارات باید الگوی مصرف انرژی 
داشته باشند

 معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین گفت: تکمیل معابر مرکز شهر قزوین از جمله 
پیاده راه سبزه میدان می تواند منجر به رونق گردشگری در استان شود.

مهدی رجحانی اظهار کرد: موضوع رسیدگی به معابر شهری از جمله نقاط مرکز شهر قزوین 
به عنوان مرکز استان بایستی در دستور کار ویژه شهرداری ها باشد چرا که توجه به این 

مساله می تواند پیامدهای خوبی را به همراه داشته باشد.
به گفته وی، انجام اقدامات شهری و به ویژه در حوزه عبور و مرور می تواند در موضوعات 
گردشگری و رونق آن برای استان هایی مانند قزوین بسیار حایز اهمیت باشد، چرا که مساله 
پیاده راه ها امروز در اکثر شهرهای بزرگ کشور جهت کاهش ترافیک هسته مرکزی آنها 

اجرایی شده است.
وی ادامه داد: به عنوان مثال می توان به پیاده راه سبزه  میدان قزوین اشاره که به صورت 
ناقص اجرا شده، چرا که براساس طرح اولیه این مسیر بایستی تا خیابان عبیدزاکان و بازار 

به مورد اجرا در می آمد تا کام شهروندان نیز از تکمیل آن شیرین و لذت بخش می شد.
رجحانی با تاکید بر توسعه مسیرهای پیاده روی در شهر قزوین، یادآور شد: بدون شک باز 
کردن مسیر 1۰۰ متری پیاده  راهی مانند سبزه میدان قزوین مشکل ترافیکی هسته مرکزی 
شهر را نمی تواند مرتفع کند بلکه باید برای این کار باید تردد خودروها از مرکز شهر را به 
مسیرهای اطراف آن هدایت کرد و در عین حال نیز به توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی 

نیز توجه کافی صورت بپذیرد.
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین با اشاره به موضوع ارتقا سطح کیفی زندگی 
اینکه طراحی خیابان های مرکزی شهر  با توجه به  شهروندان در مرکز شهر، اظهار کرد: 
تعداد خودروهای  این معابر ظرفیت و گنجایش  به دهه های گذشته است،  قزوین مربوط 
امروزی را ندارد و از سوی دیگر، امکان تعریض و توسعه این معابر هم نیست، تنها چاره کار 

موضوع هدایت های ترافیکی است.
وی با اشاره به اینکه شهرداری قزوین توسعه مسیرهای پیاده راهی را پذیرفته و قرا است که 
اجرای پیاده راه سبزه میدان تا خیابان عبیدزاکان صورت بپذیرد، تاکید کرد: این در حالی است 
که برای این مسیر باید محدودیت های ترافیکی قایل شد که یا به صورت پیاده راه کامل 

اجرایی شود یا تنها محل تردد خودروهای عمومی مثل تاکسی و اتوبوس باشد.

معاون هماهنگی توزیع توانیر گفت: ایجاد زبان مشترک برای مصرف بهینه صرفا در 
باید  ادارات  و  یابد  نیز تسری  به بخش صنعت  این موضوع  و  نیست  حوزه مشترکان 

الگوی مصرف انرژی داشته باشند.
به گزارش خبرنگار مهر، حمیدرضا پیرپیران در آیین اختتامیه نخستین جشنواره فیلم 
کوتاه خانه روشن با اشاره به تغییر رویکرد صنعت برق در خصوص رشد فزاینده مصرف 
برق و ایجاد ظرفیت های جدید نیروگاه و خطوط اظهار کرد: سال گذشته مصرف برق 
به حدود به ۶ درصد رسید که تأمین آن نیازمند احداث سالانه ۵ هزار مگاوات نیروگاه، 

پست و خطوط انتقال مربوطه است.
 ۲۵۰ حداقل  جاری،  هزینه های  بر  جدید علاوه  نیروگاه های  ایجاد  اینکه  بیان  با  وی 
هزار میلیارد تومان بار مالی برای صنعت برق به همراه دارد، ابراز کرد: این نگاه طی ۲ 

سال گذشته تغییر پیدا کرده و صنعت برق از رشد غیرمنطقی مصرف پیروی نمی کند.
معاون هماهنگی توزیع توانیر با اشاره به اینکه ایجاد زبان مشترک برای مصرف بهینه 
یابد،  باید این موضوع به بخش صنعت نیز تسری  صرفاً در حوزه مشترکان نیست و 

خاطرنشان کرد: از طرفی مصرف برق در بخش اداری نیز باید کاهشی شود.
و صنعت  کشاورزی  خانگی،  مختلف  بخش های  در  مصرف  مدیریت  بر  تاکید  با  وی 
تصریح کرد: با تغییر پمپ و شناور در بخش کشاورزی، تغییر الکتروموتورها در بخش 
صنعت و تغییر سامانه های سرمایشی در بخش خانگی می توان تا 3۰ درصد از مصرف 

برق را کاهش داد.
پیرپیران با بیان اینکه از سال 1۹۹1 میلادی تا سال های اخیر شدت مصرف انرژی در 
جهان از باب تولید و ارائه خدمات ۷۰ درصد رشد داشته است، ادامه داد: این درحالی 
است که ما به ازای تولید یک واحد کالا در کشور ۶۰ درصد بیشتر نسبت به دنیا انرژی 

مصرف می کنیم.
وی با بیان اینکه برق گرانبهاترین انرژی جهان است، یادآور شد: برای تولید هر هزار 

مگاوات برق باید ۵۰۰ هزار میلیارد ریال هزینه شود که رقم بسیار بزرگی است.
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

برای جلوگیری از ترک پا چه کارهایی باید انجام داد؟

ولرم  آب  با  را  پاها 
از  حمام  در  و  بشویید 

سنگ پا استفاده کنید.

2

پوشیدن  هنگام  در 
جوراب  حتما  کفش 

نخی بپوشید.
6

کفش و یا دمپایی باید 
متناسب با سایز پا 

انتخاب کنید.

یکی  بنوشید.  کافی  آب 
پا  ترک  های  علت  از 

کمبود آب است.

5

4 3

1

از  خانه  محیط  در 
استفاده  طبی  دمپایی 

کنید.

طولانی  ایستادن  از 
وضعیت  یک  در  مدت 

بپرهیزید.

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز با اشاره به میزان رشد عدد صادرات 
اعلام  آماری  اطلاعات  اساس  بر  البرز در سال 1۴۰۲ گفت:  استان 
شده از سوی گمرک کشور و همچنین تعداد گواهی مبداء های صادر 
شده، در 1۰ ماهه نخست سال جاری و در قیاس با سال 1۴۰1 رقم 

صادرات استان دو برابر شده است.
اتاق  رئیس  رضایی،  پرهام  کرج،  از  فارس  خبرگزاری  گزارش  به 
رسانه  اصحاب  با  خبری  نشست  در  امروز  البرز،  استان  بازرگانی 
در  کرد:  اظهار  شد،  برگزار  مجموعه  این  جلسات  سالن  در  که 
از ظرفیت ها  بهره برداری صحیح  منظور  به  البرز  بازرگانی  اتاق های 
و فرصت ها، تولیدکنندگان و صنعتگران بر تقویت ارتباط دو سویه با 
رسانه ها متمرکز شده ایم تا در سایه این تعاملات و با بهره گیری از 
پتانسیل های موجود مشکلات واحدهای تولیدی، صنعتی و بازرگانی 
استان را به  صورت مسئله  محور از دستگاههای دولتی مطالبه گری 

نمائیم.
رضایی در ادامه بیان کرد: از زمان تشکیل شورای گفت وگوی دولت 
این  رسمی  جلسه  بر 1۰3  بالغ  تاکنون  البرز  در  بخش خصوصی  و 
شورا در استان برگزار شده است و با توجه به دیدگاه دکتر عبداللهی 
فعالان  مشکلات  پیگیری  و  طرح  به  نسبت  البرز  محترم  استاندار 
بخش خصوصی استان و نگاه رئیس و هیات نمایندگان اتاق بازرگانی 
البرز بر اهمیت رسیدگی به مطالبات تولیدکنندگان و صنعتگران در 
کوتاه ترین زمان ممکن، جلسات شورای گفت وگوی استان در سال 

جاری ماهانه به صورت منظم برگزار شده است.
وی تشریح کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون بالغ بر ۹ جلسه شورای 
خروجی  که  شد  برگزار  البرز  خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی 
آن ۶۹ مصوبه بوده است، از این تعداد ۶۰ مصوبه استانی و ۹ مورد 
ملی است، در مجموع تاکنون 11/۶۸درصد مصوبات جلسات شورای 
اجرایی  استان در سال 1۴۰۲  گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
شده و 1۷/3۹درصد نیز در حال پیگیری است، ۴۹/1۴درصد باقیمانده 

این مصوبات نیز هنوز اجرایی نشده است.
دلایل  مهم ترین  از  یکی  گفت:  ادامه  در  البرز  بازرگانی  اتاق  رئیس 

پیشبرد  کشور  برتر  و  مادر  صنعتی  واحدهای  از  بسیاری  موفقیت 
همکاری های اقتصادی و تبادل فناوری با دیگر مجموعه های دولتی 
برنامه ریزی  با  اکنون  که  است  از کشور  و خارج  داخل  و خصوصی 
فرصتی  چنین  کردن  فراهم  دنبال  به  صنعتی  بازدید  تور  برگزاری 
برای بنگاه های کوچک و متوسط اقتصادی هستیم که سهم مهمی 

در تولید کشور دارند.
واحدهای  با  جامعه  مختلف  بخش های  آشنایی  کرد:  تاکید  وی 
و  رقابت  برای  مجموعه ها  این  مدیران  در  انگیزه  ایجاد  صنعتی، 
استفاده از تمامی ظرفیت های موجود در این حوزه از اهداف مهم اتاق 

بازرگانی البرز در برگزاری تورهای صنعتی در استان است.
البرز در زمینه آموزش  بازرگانی  اتاق  اینکه  بیان  با  ادامه  رضایی در 
و  بازرگانان  برای  مختلف  تخصصی  دوره های  برگزارکننده  همواره 
رتبه  کسب  راستا  این  در  کرد:  عنوان  است،  بوده  اقتصادی  فعالان 
یک برتر آموزشی برای سه سال متوالی در میان اتاق های بازرگانی 
سراسر کشور از مهم ترین دستاوردهای اتاق بازرگانی البرز در حوزه 

آموزش است که قطعا امسال نیز این توفیقات ادامه دار خواهد بود.
دوره  بر ۹۴  بالغ  ماهه نخست سال  1۴۰1  در 1۰  داد:  توضیح  وی 
برگزار  البرز  بازرگانی  اتاق  میزبانی  به  حضوری  و  آنلاین  آموزشی 
مورد   1۰3 به  رقم  این  امسال  مشابه  مدت  در  خوشبختانه  که  شد 
رسیده است و پیش بینی می شود که در سال آینده بیش از 1۲۰ دوره 

آموزشی با عناوین و سرفصل های مختلف داشته باشیم.
رئیس اتاق بازرگانی البرز در ادامه این نشست در پاسخ به پرسش های 
طرح شده از سوی خبرنگاران در خصوص تشریح عوامل اثرگذار در 
صعودی  برای  کرد:  بیان  استان،  این  محور  صادرات  تولیدات  رشد 
کردن رشد صادرات سالانه، یکی از راهکارهای مهم گشایش سطح 
در  تجاری  فعالیت های  بهبود  عبارتی  به  و  کشورها  دیگر  با  روابط 
حوزه امور بین الملل است، هدف این است که تا پایان سال 1۴۰۲ 
رقم صادرات استان به بیش از یک میلیاد دلار برسد که در این حوزه 

تاکنون بخش قابل توجهی از این مهم محقق شده است.
صورت  به  نشست هایی  و  جلسات  برگزاری  با  ارتباط  در  رضایی 

تخصصی و با محور رسیدگی به مشکلات یک گروه خاص صنعتی 
فعالیت صنایع  تنوع  به  توجه  با  زمینه  این  در  گفت:  نیز  تولیدی  یا 
قطعات  دارویی،  صنایع غذایی،  جمله  از  مختلف  بخش های  در 
خودرو، پلاستیک، آرایشی و بهداشتی، دانش بنیان و دیگر بخش ها، 
انجمن های تخصصی مرتبط در استان فعال است که بازوی مشورتی 
اتاق بازرگانی هستند و بر حسب فعالیت های مرتبط بودجه اختصاصی 
برای این تشکل های استانی از سوی اتاق بازرگانی ایران لحاظ شده 
است، در سه سال گذشته نیز همواره بسته های حمایتی از سوی اتاق 

بازگانی البرز در اختیار انجمن های تخصصی قرار داده شده است.
وی در خصوص میزان رشد عدد صادرات استان البرز در سال 1۴۰۲ 
گفت: بر اساس اطلاعات آماری اعلام شده از سوی گمرک کشور 
و همچنین تعداد گواهی مبداء های صادر شده، در 1۰ ماهه نخست 
سال جاری و در قیاس با سال 1۴۰1 رقم صادرات استان دو برابر 

شده است.
رئیس اتاق بازرگانی البرز در خصوص ضرورت توجه به ظرفیت های 
و  دارو  تولید  قطب  البرز  داد:  توضیح  استان  این  صنعتی  و  تولیدی 
ماکارونی در کشور است و سالانه صادرات خوبی در این بخش ها به 
خارج از کشور انجام می شود، در صادرات سبزی و صیفی نیز سالانه 
صورت  خلیج  حوزه  ویژه  به  مختلف  کشورهای  به  خوبی  صادرات 
می گیرد، به عنوان نمونه سال گذشته بیش از ۲۰هزار کانتینر سبزی 

و صیفی البرز به کشورهای هدف صادر شده است.
وی در ارتباط با رویکرد اتاق بازرگانی البرز در خصوص اعزام و پذیرش 
هیات های تجاری برای کمک به توسعه و رونق صادرات محصولات 
بهبود عملکرد در  به منظور  بخش خصوصی گفت: در سال 1۴۰۲ 
حوزه امور بین الملل بر گسترش مراودات خارجی متمرکز شده ایم که 
بدین منظور در آبان ماه امسال هیات تجاری از استان به سرپرستی 
دکتر عبداللهی استاندار البرز به ششمین نمایشگاه بین المللی واردات 
شانگهای چین اعزام شد، در این زمینه اعزام هیات های تجاری به 
است.رئیس  مدنظر  امارات  و  روسیه  در  صنایع غذایی  نمایشگاه های 
بازرگانی  کارت های  تعلیق  مسئله  خصوص  در  البرز  بازرگانی  اتاق 
به دلیل عدم رفع تعهد ارزی که برای صادرکنندگان به ویژه فعالان 
کرد:  عنوان  است،  کرده  ایجاد  را  زیادی  حوزه کشاورزی مشکلات 
متاسفانه به دلیل بی توجهی بانک مرکزی به موضوع اعلام شماره 
حساب برای پیمان سپاری ارزی، اکثر صادرکنندگانی که در سال های 
۹۷ و ۹۸ صادرات این محصولات را داشتند، به دلیل عدم رفع تعهد 
ارزی با مشکل تعلیق کارت بازرگانی مواجه شده اند و از کارت های 
استفاده  خود  کشاورزی  محصولات  صادرات  برای  متفرقه  بازرگانی 

می کنند.
اتحادیه  اعضاء  ۷۰درصد  از  بیش  رابطه  این  در  کرد:  عنوان  وی 
تولیدکنندگان و صادرکنندگان میوه و تره بار استان البرز نیز به لحاظ 
بروز این مشکل، بیش از سه سال است که با تعلیق کارت بازرگانی 
بازرگانی  با کارت های  را  مواجه هستند و صادرات محصولات خود 
متفرقه انجام می دهند و به دلیل ما به التفاوت قیمت ارز نیمایی با ارز 
آزاد در بازار، اکثر صادرکنندگان این حوزه تمایلی به رفع تعهد ارزی 
ندارند که امیدواریم از سوی دولت و بانک مرکزی تدابیر ویژه برای 

حل این معضلات اندیشیده شود.

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز :

میزان صادرات استان دو برابر شده است کشیدن دندان به خاطر نداشتن هزینه درمان 
دردناک است

زنگ خطر چاقی و نمک خوری در کشور

رییس پانزدهمین کنگره بین المللی دندانپزشکی عمومی ایران، با انتقاد از عدم حمایت 
از هزینه های دندانپزشکی، گفت: کشیدن دندان به خاطر نداشتن هزینه درمان،  بیمه ها 

دردناک است.
مارال قربانزاده، در حاشیه برگزاری پانزدهمین کنگره بین المللی دندانپزشکی عمومی ایران 
در هتل المپیک تهران، افزود: در کنگره امسال، نقش آموزش های آکادمیک و دانشگاهی 
در کنار تجربه کار، مورد توجه قرار دارد و در همین زمینه، بیش از 3۰۰ سخنران داخلی 

و تعدادی سخنران از کشور ترکیه؛ به ارائه اطلاعات روز دنیا از دندانپزشکی می پردازند.
از  ما  اند، گفت: هدف  داشته  کنگره  از  دندانپزشکان  استقبال خوبی که  به  اشاره  با  وی 
برگزاری این کنگره، قرار گرفتن آموزش های آکادمیک و دانشگاهی در کنار تجربه حاصل 
از کار است. قربانزاده با عنوان این مطلب که سطح کیفی دندانپزشکان کشور بسیار عالی 
است، افزود: در این بین، نمی توان نقش انجمن ها در ارائه آموزش به همکاران را نادیده 

گرفت.
رئیس کنگره در ادامه به مهم ترین چالش حرفه دندانپزشکی در کشور اشاره کرد و گفت: 
قطعاً، هزینه های سنگین و سرسام آور درمان های دندانپزشکی، مهم ترین دغدغه همکاران 

دندانپزشک است.
تلقی می کنند،  لوکس  را جزو خدمات  دندانپزشکی  اینکه خدمات درمان  از  انتقاد  با  وی 
بیمه ای  بودجه  برای آن ردیف  نیست که  زیبایی  دندانپزشکی، فقط  افزود: همه خدمات 

نمی بینند.
بودجه  ردیف  مردم،  سلامت  برای  داریم  انتظار  عالی  شورای  از  داد:  ادامه  قربانزاده 
دندانپزشکی را ببیند. زیرا، برای ما دردناک است که مردم به خاطر نداشتن هزینه درمان 

دندانپزشکی، درخواست می کنند دندان آنها کشیده شود.
وی افزود: امیدواریم هزینه های خدمات دندانپزشکی مورد حمایت بیمه ها قرار بگیرد، تا 
به  بتوانیم  از آن  بعد  باشد و  از دندان های خراب  روزی فرا برسد که دهان مردم عاری 

سمت برنامه پیشگیری برویم.

دومین پویش ملی سلامت، این بار با رویکرد تغذیه سالم، قرار است از اول بهمن 1۴۰۲ 
در کشور کلید بخورد.

محوریت  با  سالم«  تغذیه  اطلاع رسانی  ملی سلامت،  پویش  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
نمک یددار و لبنیات، در سراسر کشور آغاز می شود.

این پویش از اول تا هفتم بهمن با موضوع نمک و شعار »انتخاب همه: نمک کم، اما 
تصفیه شده یددار« و همچنین از هشتم تا پانزدهم بهمن با موضوع لبنیات و شعار »از 

کودکی تا پیری، لبنیات دوست سلامتی« در سراسر کشور به اجرا گذاشته می شود.
کوروش اعتماد مدیرکل دفتر مدیریت بیماری های غیرواگیر وزارت بهداشت، گفت: در 
پویش ملی تغذیه سالم که در ادامه پویش ملی سلامت، از اول بهمن آغاز می شود؛ به 

افرادی که دارای اضافه وزن هستند مشاوره خواهیم داد.
وی افزود: این مشاوره شامل آموزش تغذیه سالم خواهد بود که با مداخلات به موقع، 
باعث می شود ابتلای این افراد به پرفشاری خون و دیابت به تأخیر بیاندازد و عوارض 

آن را کنترل کند.
بهداشت،  تغذیه جامعه وزارت  بهبود  اسماعیل زاده مدیرکل دفتر  احمد  در همین حال، 
با عنوان این مطلب که یکی از عوامل خطر عمده فشارخون مصرف نمک زیاد است، 
افزود: طبق تحقیقات صورت گرفته مصرف نمک در کشور ما دو برابر حد استاندارد است.
وی ادامه داد: توصیه ما این است که استفاده از نمک طعام در غذا و استفاده از نمک 
در سفره غذا کاهش یابد و همان میزان کم مصرف هم نمک یددار و تصفیه شده باشد.
اسماعیل زاده افزود: مردم باید بدانند نمک های بازار تحت عنوان نمک دریا، سنگ نمک، 
نمک صورتی و... ، مجوز سازمان غذا و دارو را ندارد. این نمک ها حاوی مقدار زیادی 

فلزات سنگین بوده و سرطان زا هستند.
گاهی  لبنیات  مورد  در  داد:  ادامه  بهداشت،  وزارت  جامعه  تغذیه  بهبود  دفتر  مدیرکل 
لبنیات کاهش  تا مصرف  باید اصلاح شود  داده می شود که  به مردم  اطلاعات غلطی 
نیابد. مطالعات نشان می دهد که اگر مصرف لبنیات به اندازه کافی باشد خطر سرطان 
روده بزرگ کاهش می یابد و در جلوگیری از پوکی استخوان مؤثر است. مردم باید روزانه 

دو تا سه واحد لبنیات در روز مصرف کنند.
وی درباره مصرف روغن نیز گفت: روغن های مصرفی نسبت به چند سال قبل اصلًا 
قابل مقایسه نیست، دهه های قبل روغن هایی مصرف می کردیم که غنی از اسید چرب 
ترانس بودند، اما اکنون روغن های مایع گیاهی به وفور وجود دارد، در یارانه دولت در 
وزارت  البته  است.  شده  تاکید  گیاهی  مایع  روغن  مصرف  به  نیز  معیشتی  سبد  بسته 

بهداشت پروژه هایی در راستای حذف اسیدهای چرب ترانس از روغن ها دارد.
وی تاکید کرد: در مورد مصرف چیپس و پفک خوشبختانه صنعت تولید آنها به قدری 

پیشرفت کرده که چیپس و پفک های بسیار کم نمک تولید می شود.
نمی توان جلوی صنعت تولید را گرفت، اما در لیست کالاهای آسیب رسان به سلامت 
هر غذایی که ممکن است به سلامت آسیب برساند، قید می شود و طبق قانون مجلس، 

از آنها مالیات گرفته می شود تا مردم کمتر به سراغ خرید آنها بروند.
البته در علم تغذیه هیچ گاه ممنوعیت برای خوردن یک ماده غذایی وجود ندارد، چون 
به  تبدیل  مصرف  که  می شود  آغاز  زمانی  مشکل  می برند.  لذت  خوردن  غذا  از  مردم 

عادت شود.

سلامت



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

ورزش  شماره 71416
شنبه
30 دی 1402 

با  کارشناسان  حضور  با  گفت:  کاراته  فدراسیون  رییس  نایب 
تجربه در تلاش برای در نظر گرفتن مدلی جهت انتخاب کادر 
فنی و کاراته کاهای ملی پوش هستیم تا درصد خطا را کاهش 

دهیم.
انتخاب  برای  تاکنون  که  وضعیتی  به  اشاره  با  باقری  افسانه 
کادرهای فنی و ملی پوشان وجود داشته است، گفت: زمانش فرا 
رسیده بود که در بخش انتخاب کادر فنی و فرآیند انتخاب کاراته 
کاهای مدعی حضور در تیم ملی بازنگری صورت بگیرد. همین 
موضوع در دستور کار سازمان تیم های ملی قرار گرفت و پیرو 
آن جلسات متعددی با کارشناسان و مربیانی که با سابقه قهرمان 
و  برگزار  ملی  تیم های  فنی  کادر  در  حضور  باتجربه  و  پروری 

مسایل مختلف مطرح و مورد بررسی قرار گرفت.
مشکلاتی  عمده  و  شد  برگزار  خوبی  جلسات  داد:  ادامه  باقری 
که در سال های گذشته در تیم های ملی شاهد بودیم مطرح و 

به دقت مورد برسی قرار گرفت. نقاط ضعف و قوت بیان شد و 
راه کار استفاده از فرصت و عبور از چالش ها بررسی قرار گرفت. 
انتخاب  برای  علمی  و  مشخص  مدل  یک  به  رسیدن  تا  البته 
برگزار  دیگری  جلسات  ملی  تیم  اعضای  و  فنی  کادر  اعضای 

نیز برگزار می شود.
توسط  که  مشکلاتی  از  یکی  داد:  ادامه  کاراته  کارشناس  این 
مربیان مطرح شد، مسایل داوری بود. مربیان ملی معتقد بودند 
که در مسابقات انتخاب نقش داوران خیلی پررنگ و وقتی این 
نفرات به اردو وارد می شوند، تقریباً دست کادر فنی بسته است. 
باید مدلی طراحی شود که انتخاب شایسته ها و بهترین ها را در 

پی داشته و درصد خطا و اشتباه کمی را شاهد باشیم.
جلسات  این  نتایج  خصوص  در  کاراته  فدراسیون  رییس  نایب 
گفت: در این جلسات نکات بسیار خوبی مطرح شده و حتی چند 
مدل نیز طراحی شده است، ولی در شرایط فعلی نمی توان گفت 

که در نهایت به چه مدلی برای رسیدن به نتیجه مطلوب رسیده 
یا خیز نمی توان نظر  اینکه روش فوق اجرایی خواهد شد  یا  و 
قطعی داد. قرار است از این پس جلسات به صورت آنلاین برگزار 

شده و در کار را پیگیری کنیم.
ملی  تیم  انتخابی  مسابقات  برگزاری  زمان  خصوص  در  وی 
انتخابی طی  هم گفت: در بخش کاتا مرحله نخست مسابقات 
روزهای پنجم و ششم بهمن ماه برگزار می شود. اما در بخش 
دو  اینکه  ضمن  شد.  موکول  آینده  سال  به  مسابقات  کومیته 
مرحله از مسابقات سوپر لیگ را نیز قبل از پایان سال خواهیم 
داشت تا کاراته کاها بتوانند در قالب تیم های باشگاههای خود 
که  جلساتی  امیدوارم  گفت:  پایان  در  باقری  کنند.  مبارزه  نیز 
است،  برگزاری  حالی  در  متخصصان  و  کارشناسان  حضور  با 
خروجی خوبی داشته باشیم تا در نهایت گزینش بازیکنان و کادر 

فنی شفاف و روشن باشد.

نایب رییس فدراسیون کاراته :

کاراته در بخش انتخاب کادر فنی و ملی پوشان
 به مدل جدید نیاز دارد

رئیس فدراسیون دوومیدانی :

۲۶ کشور در مسابقات داخل سالن آسیا 
شرکت می کنند

قهرمان سابق کیک بوکسینگ کشور:

کیک بوکسینگ به یک فدراسیون واحد 
تبدیل شود  

 سرپرست برگزاری مسابقات انجمن بدنسازی و پرورش اندام کشور :

شرکت ۵۰۰ ورزشکار در رقابت های 
جایزه بزرگ کشور به میزبانی البرز

رئیس فدراسیون دوومیدانی گفت: تاکنون حضور ۲۶ کشور در مسابقات داخل سالن آسیا که 
به میزبانی ایران برگزار می شود، قطعی شده است.

مهدی مبینی در گفت وگو با ایرنا درباره میزبانی ایران در مسابقات داخل سالن آسیا، اظهار 
داشت: تاکنون قطعا ۲۵ کشور با ایران ۲۶ کشور در این مسابقات شرکت می کنند و بیش از 
3۸۰ نفر با همراه در این رقابت ها حضور دارند. از هر کشور دو ورزشکار در این مسابقات به 
مصاف رقبای خود می روند. از ایران در هر ماده 3 ورزشکار یعنی 13 ماده در بخش مردان و 

13 ماده در بخش زنان شرکت می کنند.
افزود: مسابقات داخل سالن قهرمانی آسیا فرصت بسیار عالی برای دوومیدانی کاران  وی 
ایران به ویژه بانوان است زیرا این رقابت ها ورودی مسابقات جهانی، کسب سهمیه المپیک 
و بالاترین امتیاز محسوب می شود. به احتمال زیاد فرزانه فصیحی و حمیده اسماعیل نژاد 
دوومیدانی  فدراسیون  دهند.رئیس  نشان  خود  از  خوبی  عملکرد  مسابقات  این  در  می توانند 
عنوان کرد: ما بازسازی سخت افزاری را شروع کردیم و پیست تارتان ما تا چند روز آینده 
بازسازی کردیم. جایگاه دستگاه  را  مشخص می شود. حتی بخش وی آی پی و سرویس ها 
نهایی  است. مراحل  استاندارد شده  و  بسیار شیک  الان  و  دادیم  تغییر  را کاملا  فتوفینیش 
نقاشی خوابگاه ها نیز در دو شیفت در حال انجام است تا زودتر قبل از مسابقات داخل سالن 
آسیا این کار را انجام دهیم. وی ادامه داد: کنفدراسیون آسیا تاکید کرده بود که برای میزبانی 
مسابقات داخل سالن آسیا در ایران باید دستگاه های فتوفینیش بروز باشد به همین دلیل ما 
از عراق این دستگاه ها را اجاره کردیم. ما با هماهنگی این کنفدراسیون در مسابقات جایزه 

بزرگ به صورت تستی فتوفینیش ها را استفاده کردیم.

قهرمان سابق کیک بوکسینگ کشور با اشاره به اینکه رشته ورزشی کیک بوکسینگ 
دارای سبک های متعددی است و این مهم باعث سردرگمی و کاهش کیفیت و انگیزه در 
بین ورزشکاران این رشته شده است، گفت: کیک بوکسینگ باید به یک فدراسیون واحد 
تبدیل شود که اکنون حدود3 ماه با سرپرست اداره می شود لازم است؛ این فدراسیون 

مهم که کیک بوکسینگ زیرمجموعه این فدراسیون است تعیین تکلیف شود.
انقلاب که سابقه عضویت در کادر فنی  از مربیان مجموعه ورزشی  بهزادنیا«  »آرش 
تیم فوتسال و تیم ملی دانشجویان فوتسال را به عنوان مشاور در کارنامه خود دارد، در 
گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: وجود سبک های فراوان ورزشی در رشته کیک بوکسینگ 
است  شده  مرزی  برون  اعزام های  کتاب  حساب  بی  و  نظارت  بدون  افزایش  موجب 

بطوریکه بیشتر این اعزام ها جنبه نمایشی و تبلیغاتی دارد.
اعزام  در  باید  جوانان  و  ورزش  وزارت  افزود:  کشور  بوکسینگ  کیک  قهرمان  این 
سبک های رزمی رشته کیک بوکسینگ نظارت بیشتری داشته باشد چرا که تخلفات 

عدیده مالی در این حوزه وجود دارد .
بهزادنیا افزود: والدین بسیاری از ورزشکاران قادر به پرداحت مبالغ هنگفت جهت اعزام 
به مسابقات برون مرزی رشته ی کیک بوکسینگ نیستند و آینده ای برای ورزشکاران 
کیک بوکسینگ وجود ندارد و این رشته تنها به  یک ویترین برای برخی ورزشکاران 

تبدیل شده است.

 سرپرست برگزاری مسابقات انجمن بدنسازی و پرورش اندام کشور با اشاره به میزبانی 
البرز برای برگزاری مسابقه آزاد جایزه بزرگ قهرمانی کشور گفت: پیش بینی می شود 

که بیش از ۵۰۰ ورزشکار از سراسر ایران در این دوره از رقابت ها حضور یابند.
به گزارش خبرگزاری ایرنا ، وحید ریحانی افزود: به همت انجمن بدنسازی و پرورش 
البرز  میزبانی هیات ورزش های کارگری  به  و  فدراسیون ورزش های کارگری  اندام 
مسابقه جایزه بزرگ کشور در این استان از 3۰ دی ماه به مدت سه روز در سالن انقلاب 

کرج برگزار می شود.
وی با بیان اینکه این دوره از رقابت ها در رده سنی بزرگسالان، جوانان و پیشکسوتان 
برگزار خواهد شد، اظهار کرد: رقابت های جایزه بزرگ قهرمانی کشور در رشته های 
بادی بیلدینگ، بادی کلاسیک، فیزیک، فیزیک کلاسیک، گمیز کلاسیک، ماسکولار 

و فیتنس پیش بینی شده است.
ریحانی با اشاره به اینکه ورزشکاران در این دوره از رقابت ها حق انتخاب و شرکت در 
۲ رشته را دارند، گفت: این مسابقات طبق مقررات فدراسیون جهانی IFBB و با نظارت 

و داوری فدراسیون ورزش های کارگری برگزار می شود.
کمیته  توسط  قهرمانی کشور  بزرگ  جایزه  آزاد  مسابقه  منتخب  نفرات  داد:  ادامه  وی 
خواهد شد،  برگزار  رامسر  میزبانی  به  که  یونیورس  مستر  المللی  بین  مسابقه  به  فنی 

اعزم می شوند.

مربی کشتی آزاد :

کامران تکلیف خودش را مشخص کند
مربی کشتی آزاد معتقد است کامران قاسم پور نباید خودش را دست کم 

بگیرد و باید برای حضور در هر وزنی زودتر تصمیم بگیرد.
تیم  عملکرد  درباره  مهر،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  محبی  محمدحسن 
ملی کشتی آزاد در مسابقات رنکینگ دار زاگرب گفت: به نظرم عملکرد 
برگزار شد و شاید  از جهانی  بعد  این مسابقات  بود.  کشتی گیران خوب 
کشتی گیری یونس امامی به لحاظ بدنی هنوز به آمادگی کامل نرسیده 
من  اما  شد،  ظاهر  انتظار  از  دور  رقابت ها  این  در  خاطر  همین  به  بود 
مطمئن هستم اگر یونس خوب کار کند او بهتر از این خواهد بود؛ یونس 
در مسابقات بازی های آسیایی موفق به کسب مدال شد و شاید در این 
رقابت ها از آمادگی به دور بود به همین خاطر نباید با یک مسابقه او را 

قضاوت کرد.
محبی در واکنش به این سوال که برخی معتقدند یونس امامی بی انگیزه 
در  او  ندارم.  قبول  را  حرفی  چنین  اصلًا  من  کرد:  عنوان  است،  شده 
مسابقات بازی های آسیایی قهرمان شد و به راحتی نباید از نام یونس 
امامی گذشت. او شاید نمی توانسته به کادر فنی بگویید که برای حضور 
در این مسابقات آمادگی نداشت به همین خاطر در این رقابت ها شرکت 

کرد. البته که معتقدم یونس باید بیشتر کار کند.
وی در مورد عملکرد آذرپیرا و پیروزی اش برابر اسنایدر گفت: وزن ۹۷ 

کیلوگرم در دنیا وزن سختی است که مدعیان زیادی هم دارد، شاید در 
وزن ۸۶ و ۹۲ کیلوگرم چنین شرایطی نباشد. برای همه کشتی گیرانی 
که در این وزن هستند کار سخت است چرا که مهره های بزرگی در این 
سوال  آذرپیرا  وزنی  وضعیت  مورد  در  اتفاقاً  من  می گیرند.  کشتی  وزن 
پرسیدم که گفتند وزنش بین ۹۷ تا 1۰۰ کیلوگرم است و شاید یک تا دو 

کیلوگرم هم باید وزن کم کند.
کارشناس کشتی ایران گفت: بنابراین فکر می کنم اگر به آمادگی خوبی 
برسد می تواند موفقیت کسب کند و در المپیک هم به مدال بگیرد. البته 
که به نظرم نباید به راحتی از کامران قاسم پور هم بگذریم. او کشتی گیر 
بسیار خوبی است. با این حال آذرپیرا در این مسابقات با شکست اسنایدر 
نشان داد روحیه جنگنده دارد و برای رسیدن به پیروزی تمام تلاش خود 

را به کار می گیرد.
به  اظهارداشت:  قاسم پور  کامران  وضعیت  مورد  در  همچنین  محبی 
او دو مدال جهانی  باید تکلیف خودش را مشخص کند،  نظرم کامران 
را در کارنامه خود دارد بنابراین نباید خودش را دست کم بگیرد. او باید 
بزرگی  قهرمان  او  بگیرد،  زمانی می خواهد کشتی  تا چه  کند  مشخص 
است و خوب کشتی می گیرد. اما یک کشتی گیر نمی تواند ۹3 کیلوگرم 
با کشتی گیر 1۰۰ کیلوگرمی رقابت کند. من زمانی که کشتی  باشد و 

او کشتی  با  داشتم که هر وقت  آلمان شرقی  از  می گرفتم یک حریف 
می گرفتم سه چهار کیلوگرم وزنم کمتر بود به همین خاطر نمی توانستم 

با او رقابت کنم.
مربی کشتی آزاد عنوان کرد: کامران باید تکلیف خودش را روشن کند، 
کار  که  بداند  را  این  باید  بیاید  کیلوگرم   ۸۶ وزن  به  دارد  تصمیم  اگر 
سختی پیش رو دارد. شکست هر قهرمان در هر وزنی که باشد سخت 
است. کامران قاسم پور در وزن ۹۲ کیلوگرم قهرمان دنیا شد در وزن 
۸۶ کیلوگرم هم هر کس حریف او باشد می تواند پیروز میدان شود. من 
معتقدم  اما  بدهم  جلوه  ضعیف  را  یزدانی  حسن  که  نیست  این  هدفم 
کامران می تواند در هر وزنی حریفانش را شکست دهد، ولی به شرطی 

که وضعیت اش برابر باشد و خودش را هم دست کم نگیرد.
 1۲۵ وزن  در  گفت:  المپیک  در  مدال  کسب  شانس  مورد  در  محبی 
کیلوگرم ما دو کشتی گیر خیلی خوب داریم که حرف اول را می زنند و 
اگر در المپیک شرکت کنند قطعاً موفق خواهند بود. در وزن ۶۵ کیلوگرم 
معتقدم رحمان باید بیشتر کار کند، او کشتی گیر خوبی است اما نیاز به 
نظرم  به  دارم  آزاد  کشتی  که  کلی  شرایط  به  توجه  با  دارد.  بیشتر  کار 
نتایجی که در این المپیک به دست می آید نسبت به المپیک سال گذشته 

به مراتب بهتر خواهد بود.
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شهردار کرج گفت که با حمایت های نمایندگان محترم مردم 
در شورای اسلامی شهر و هم افزایی نهادهای ملی و استانی 
و  کلان  های  پروژه  تکمیل  عمرانی،  اندازی  پوست  شاهد 
زیرساختی و تحقق وعده های داده شده به شهروندان هستیم.
مهرداد کیانی در جلسه شورای اداری استان البرز در تشریح 

گزارش عملکرد این نهاد خدمت رسان اظهار داشت: در دوره 
اندازی  راه  بزرگی همچون  های  گام  مدیریت شهری  ششم 
قطار شهری و بهره برداری از کنارگذر شمالی را شاهد هستیم 
و همزمان در جبهه های مختلف کاری شاهد کار و خدمت و 
پویایی می باشیم.وی ادامه داد: تقاطعات غیرهمسطح موذن و 

اندازی  راه  برقی،  اتوبوس های  جمهوری اسلامی، خریداری 
BRT، تکمیل مطالعات طرح تفصیلی، ساخت ده ها بوستان 
محله ای، احداث فضاهای فرهنگی و ورزشی با اولویت مناطق 
کم برخوردار، انجام عملیات های کم سابقه ساماندهی آسفالت 
معابر و… تنها بخشی از اقدامات صورت گرفته می باشند و 

اشاره مفصل به موارد در حوصله جلسه نمی گنجد.
به گفته کیانی، شهرداری کرج در دوره کنونی چندین رکورد 
پایدار در حال شکوفایی  را ثبت نموده و درآمدهای  درآمدی 
و  شهری  قطار  به  اعتبار  تومان  میلیارد  صدها  تزریق  است؛ 
در  دارند،  طرح  قابلیت  جهانی  سطح  در  که  شمالی  کنارگذر 
که  هستند  ماندگاری  افتخارات  اقتصادی  سخت  شرایط 
کار و خدمت و  بر  تمرکز  و  تعامل  و  ماحصل فضای وحدت 
و  محترم  دولت  های  حمایت  البته  است،  حواشی  از  پرهیز 

استاندار پرتلاش نیز ستودنی است.
شهردار کرج اظهار کرد: آنچه امروز در کلانشهر کرج جریان 
دارد، روح خدمت رسانی و آبادانی و محرومیت زدایی و محله 
محوری است، ما به صورت مستمر و مستقیم با مردم گفتگو 
داریم و اقدامات ما هماهنگ ما با مطالبات مردمی و نیازهای 
سلیقه  با  متناسب  شهری  اعتبارات  امروز  است،  شهر  سطح 
شهروندان هزینه می شود و آثار و نتایج آن نیز به خوبی قابل 

مشاهده و ملموس است.

شهردار کرج :

اعتبارات شهری متناسب با سلیقه شهروندان 
هزینه می شود

فرماندار فردیس :

تحقق مطالبات مردم در اولویت 
قرار گیرد

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج :

تفرجگاه پاکرود به مرکز گردشگری 
شهر کرج تبدیل می شود

فرماندار فردیس گفت: تمام توان ادارات برای افزایش سطح رضایت مردم و ارائه خدمات 
مطلوب به شهروندان باید به کار گرفته شود.

با  اداری این شهرستان  خداداد کاشفی، فرماندار شهرستان فردیس در  نشست شورای 
تاکید بر لزوم تلاش دستگاه ها در جهت افزایش رضایتمندی مردم، اظهار کرد: حق مردم 

در تحقق  مطالباتشان نباید نادیده گرفته شود. 
مسؤول  یک  ولایتمداری  نشانه  کرد:  نشان  خاطر  رو،  پیش  انتخابات  به  اشاره  با  وی 
ارائه خدمات عادلانه و درست به مردم است و کوتاهی هیچ دستگاهی در این خصوص 

پذیرفتنی نیست.
را  انتخابات  باشکوهتر  هرچه  برگزاری  برای  دستگاه ها  همه  تلاش  مسؤول،  مقام  این 
ضروری دانست و اضافه کرد: ظرفیت تمامی ادارات در حوزه ارتباطات و روابط عمومی 
باید  تا پنج روز آینده به ستاد انتخابات اعلام شود تا شورای هماهنگی روابط عمومی 

بتواند پر قدرت در انتخابات فعالیت داشته باشد.
وی در بخش دیگری از سخنانش با انتقاد از عملکرد برخی دستگاه ها، خطاب به اداره 
ورزش گفت:  استخر شهرک وحدت قرار بود مهر ماه به بهره برداری برسد ولی چهار ماه 

گذشته و هنوز اتفاقی نی افتاده است.
کاشفی همچنین با اشاره به بحران کمبود سرانه آموزشی در فردیس از شورا و شهرداری 
خواست؛ ظرف یک هفته در تامین  یک قطعه زمین برای ساخت مدرسه فنی و حرفه ای 

مجهز که قرار است توسط شرکت مپنا احداث شود، اقدام کنند.
به  را  فجر  دهه  برنامه های  شهرستان  ادارات  شد؛   مقرر  نشست  این  در  است  گفتنی 

فرمانداری اعلام کنند.

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج گفت: عملیات اجرایی فاز 
دوم پارکرود در مساحت 1۸ هزار متر مربع در حال تکمیل است.

تا سوم  اول  رتبه های  برگزیدگان  به  تقدیر  لوح  اهدا  و  اختتامیه  آیین  در  علیرضا عاقلی 
مسابقه طراحی فضای ورودی و الِمان تفرجگاه پاکرودکرج، اظهار داشت: پس از اجرای 
دوره  در  مدیریت شهری  عملکرد  قوت  نقطه  عنوان  به  و  اول  فاز  در  پروژه  این  موفق 
کنونی، عملیات اجرایی فاز دوم پارکرود در مساحت 1۸ هزار متر مربع در حال تکمیل 

است.
وی افزود: تلاش های بی وقفه عمرانی و فضای سبز از اسفند 1۴۰۰ در این پروژه تداوم 
بهره مندی  امکان  و  استفاده شهروندان  پایدار، حضور گردشگران،  درآمد  ایجاد  و  داشته 

عموم مردم از مواهب خدادادی رودخانه کرج از نتایج این طرح موفق است.
اینکه عملیات  بیان  با  رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
راه اندازی سیستم روشنایی و نصب پایه چراغ لوکس در این پروژه به سرانجام رسیده است، 
نورپردازی های  با طراحی ها و  آینده ای نزدیک،  پارکرود در  بیان کرد: پروژه تفرجگاهی 
ویژه، طراحی الِمان و فضای ورودی، جانمایی آثار حجمی، تجهیز مبلمان شهری و پل 

ارتباطی بین دوطرف رودخانه می تواند به مرکز گردشگری شهر کرج تبدیل شود.
عاقلی، تعامل و هم اندیشی در حوزه های گردشگری و فرهنگی را در جهت تبادل تجربیات 
و ارائه پیشنهادات، بسیار مهم و کارساز دانست و اضافه کرد: در آیین اختتامیه و اهدا لوح 
تقدیر به برگزیدگان رتبه های اول تا سوم مسابقه طراحی فضای ورودی و الِمان تفرجگاه 
میدان  به عنوان یک  توحید  میدان  الِمان  برگزاری مسابقه طراحی  پاکرودکرج مقدمات 

شاخص در شهر مورد بررسی قرار گرفت.

امام جمعه فردیس :

حضور مسؤولان بایددر مراسم  ها پررنگ تر باشد

مردم  وفاداری  ابراز  برجسته  مصادیق  از  انتخابات  در  شرکت  گفت:  فردیس  جمعه  امام 
ابراز وفاداری  افزایش رضایتمندی و  ارائه خدمات مطلوب زمینه ساز  به حکومت است و 

مردم است.
این  اداری  شورای  نشست  در  فردیس  جمعه،  امام  حسینی،  ابراهیم  سید  حجت الاسلام 
شهرستان به با اشاره به حقوق حکومت و مردم نسبت به هم، اظهار کرد: مردم نسبت 
به حکومت و حکومت نسبت به مردم حقوقی دارند که باید به درستی و  عدالت ورزی 

رعایت شود.
وی با تاکید بر رعایت عدالت و تکریم ارباب رجوع، خدمت رسانی، گشاده رویی و برخورد 
مناسب با مردم را از جمله حقوق مردم برشمرد و حکومت  را موظف به رعایت حقوق مردم 
دانست.امام جمعه فردیس وفاداری و بیعت مردم با حکومت را از جمله حقوق حکومت 
افزایش  است.  وفاداری  ابراز  برجسته  از مصادیق  انتخابات  در  افزود: شرکت  و  ذکر کرد 
ارائه خدمات مطلوب  با  است که  بسیار مهم  آنها  وفاداری  اظهار  در  رضایتمندی  مردم 

حاصل می شود.
وی بر لزوم حضور حداکثری در مراسم های ملی و مذهبی تاکید و خاطر نشان کرد: حضور 
مسؤولان به عنوان کارگزاران نظام و خدمتگزاران مردم باید در مراسم  ها پررنگ تر باشد. 
حجت الاسلام حسینی تاکید کرد: در همه امور قانون فصل الخطاب است و رعایت قانون 

باید سر مشق همه مسؤولان باشد.
افزایش رضایتمندی مردم ضروری دانست و  را در  بیان عملکرد مدیران دستگاه ها  وی 
ارائه گزارش  و  با حضور   مدیران می توانند  است که  نماز جمعه ظرفیتی  تریبون  افزود: 

عملکرد، به مردم را از اقدامات انجام شده آگاه  کنند.

ثبت سیستماتیک اسناد حسابداری لیست های حقوق و دستمزد
رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری کرج از پیاده سازی ثبت سیستماتیک 

اسناد حسابداری لیست های حقوق و دستمزد خبر داد.
حسابداری  اسناد  خودکار  ثبت  آزمایشی  پیاده سازی  از  پس  کرد:  اظهار  دهقان  محمود 
حقوق و دستمزد در سامانه جامع مالی ستاد مرکز و سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات 
شهرداری کرج، اولین جلسه آموزشی ثبت اسناد یاد شده با حضور کارشناسان حوزه های 
اجتماعات سازمان عمران  در محل سالن  و سازمان ها  مناطق  و دستمزد  و حقوق  مالی 

برگزار شد.
ارتباطات  و  اطلاعات  فناوری  سازمان  کارشناسان  آموزشی  دوره  این  در  افزود:  وی 
شهرداری کرج به عنوان متولی این امر، در خصوص چگونگی پیاده سازی و اجرای آن 

توسط حوزه های مربوطه به ارائه راهکارها و آموزش های مرتبط پرداختند.
رئیس سازمان فناوری اطلاعات و ارتباطات شهرداری کرج بیان داشت: ثبت سیستماتیک 
اسناد حسابداری لیست های حقوق و دستمزد به منظور سهولت و تسریع در پرداخت و 

همچنین کاهش اشتباهات احتمالی نقش مهمی ایفا خواهد کرد.

اهدای ۲ قطعه زمین توسط صنعتگران البرزی 
به جمعیت هلال احمر

مدیر عامل جمعیت هلال احمر البرز از اهدای ۲ قطعه زمین توسط صنعتگران خیر شهرک 
های صنعتی کوثر و اشتهارد به این جمعیت خبر داد .

سوله  احداث  برای  اراضی  این  البرز  استان  صنعتگران  کرد:  اظهار  خلفی  باقر  محمد   
و شهرک  کوثر  صنعتی  در شهرک  شهری  بین  نجات  و  امداد  پایگاه  احداث  و  امدادی 
صنعتی اشتهارد اهدا کردند.وی اضافه کرد : طی توافق انجام شده، اسناد اراضی اهدایی با 
حضورمسوولان ۲ شهرک صنعتی و هلال احمر استان البرز تحویل شد.مدیرعامل جمعیت 
هلال احمر البرز بیان کرد: با استقرار پایگاه امداد و نجات و راه اندازی سوله امدادی در این 
۲ شهرک صنعتی گام موثری برای ارائه خدمات جمعیت هلال احمر در جنوب غربی استان 
امدادی توسط جمعیت  آموزش های لازم  افزود: مقرر شد  برداشته می شود.خلفی  البرز 

هلال احمر به کارگران و صنعتگران شهرک های صنعتی شهرستان اشتهارد ارائه شود.

تخریب ۱۸ ویلای غیرمجاز در ساوجبلاغ
تغییر کاربری 1۲۰  از  این حوزه قضایی  انقلاب ساوجبلاغ گفت: در  دادستان عمومی و 

هکتار از اراضی زراعی به ارزش هشت هزار میلیارد تومان جلوگیری شده است.
حمید غلامی با تشریح اقدامات انجام شده برای مقابله با اقدام به تغییر کاربری غیرمجاز 
و  قباد«  »قره  روستای  محدوده  در  اراضی  این  کرد:  بیان  ساوجبلاغ  قضایی  حوزه  در 
جهاد  گزارش  با  که  بودند  شده  واقع  شهرستان  مرکزی  بخش  در  همجوار  روستاهای 
کشاورزی، نسبت به اعمال تبصره ۲ ماده 1۰ قانون حفظ کاربری اراضی زراعی و باغ ها 

انجام شد.
دادستان عمومی و انقلاب ساوجبلاغ با بیان اینکه این روستا یکی از مناطق هدف تغییر 
کاربری غیرمجاز در این حوزه قضایی بوده است متذکر شد: در این راستا برای مقابله با 
ارزش  اراضی کشاورزی جلوگیری شد که  از  تغییر کاربری 1۲۰ هکتار  از  اقدامات،  این 

کارشناسی محدوده آزادسازی شده معادل هشت هزار میلیارد تومان است.
غلامی با بیان جزئیات این عملیات که با حضور نماینده دادستان، رئیس و عوامل جهاد 
کشاورزی، عوامل انتظامی و با همکاری شهرداری و دستگاه های خدمات رسان انجام شد، 
گفت: دیوارکشی به تعداد ۹۵ مورد، بنا و ویلای غیر مجاز در حال ساخت به تعداد 1۸ 
مورد، محوطه سازی 3۲ مورد، دپوی مصالح ساختمانی بیش از ۴1 مورد، استخر بیش از 

11 مورد و آلاچیق بیش از ۹ مورد اعمال قانون شد.

مدیر منطقه ۱۰ شهردای کرج :

احداث فضای سبز عمودی در خط ۴ حصار کرج
مدیر منطقه 1۰ شهردای کرج گفت: در راستای توسعه 
از  بیش  بصری  جلوه های  ایجاد  و  منطقه  سبز  فضای 
چهار هزار فلاورباکس جهت احداث فضای سبز عمودی 

در خط ۴ حصار جانمایی می شود.
رامین بیرجانی  با اعلام این خبر گفت: ایجاد جلوه های 
بصری و بالابردن حس پویایی و نشاط که رضایتمندی 
شهروندان را در پی خواهد داشت یکی از مولفه های مهم 
رسیدن  برای  که  است  مدیریت فضای سبز شهری  در 

و  کارشناسان  سوی  از  مختلفی  برنامه های  امر  این  به 
صاحبنظران حوزه فضای سبز و خدمات شهری تدوین و 

به مرحله اجرا در می آید.
بیرجانی افزود: یکی از روش های بالابردن سرانه فضای 
سبز، احداث دیواره های عمودی فضای سبز با استفاده از 
این روش می توان ضمن  با  فلاورباکس ها می باشد که 
حذف زوائد بصری در حاشیه خیابان و معابر، حس نشاط 
و سرزندگی را به شهروندانی که تردد می نمایند تزریق 

کرد.
برای  محیطی  زیبایی  اهمیت  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
احداث  عملیات  کرد:  نشان  خاطر  شهر  شادابی  حفظ 
چهار  از  بیش  از  استفاده  با  سبز  فضای  عمودی  دیواره 
خط۴  در  متر   ۲3۰ تقریبی  طول  به  فلاورباکس  هزار 
ادامه توسط عوامل  اجرا می باشد که در  حصار در حال 
کاشته  درختچه ها  و  گل ها  انواع  با  منطقه  سبز  فضای 

خواهد شد.


